
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al qedin{ei extraordinare a Consiliului Jude(ean Neamt

din 26 septembrie 2019, ora l6:30

Lucrarile qedinlei sunt conduse de domnul pregedinte lonel Arsene. La ,sedinla
particip[ de drept secletarul genelal jude{ului, precum qi gefii serviciilor de specialitate din
cadrul Consiliului Jude!ear.r.

Domnul Florin Adrian Hopqa Domnule pre$edinte, don,nule secl'etar vreau sa va
anunt prezenla in salA.

Domnul Ionel Arsene Domnule Hopqa eu conduc scdinla, cdnd incepe qedin{a vE
dau eu cuvAntul.

Dounul Florin Adrian Hopqa - E de datolia mea sd vd anunl cf, in sald sunt
parlamentari ai PNL.

Domnul Ionel Arsene Am vizut, o si le spun eu bun venit.
l)omnul Flolin Adrian Hopsa Precum si pritrari PNL.
Dor-nnul Ionel Arsene I i salut cu toati cildura.
Domnul Florin Adrian Hopqa - O si-l rog pe secretarul jude{ului sd aibd grijd cd o sa

trebuiasci si le clea cuvintul.
Domnul Ionel Arsene - Domnule I lopsa, cunoaEtem procedurile, o si le ave1i. incd o

datd: aici eu conduc lucrdrile qedinlei, dumneavoastri cereli cuvantul gi eu sa-l dau, ca in
Parlarnent.

Domnul Corneliu-M ugurel Cozmanciuc (deputat PNI-) Dacd vd ccr cuvintul in
deschidere, mi-l dali domnule presedir.rte?

Domnul Ionel Arsenc VE dau eu cuvAntul.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Can-r c6nd?
Domnul Ionel Arsene CAnd spun eu.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozrranciuc - Am inleles, dar v-a$ ruga la deschiderea

qedinlei, cred cd nu e nimic de ascur-rs, dacd nu v[ supirali sd iau cuvAntul, pentru ci
dumneavoastr6 aveti aceastd deschidere, sd vd prezint situalia pentru c[ nu este nimic imoral.

Dournul Ionel Arsene Domnule deputat, vh dau cuvAntul eu.
Domnul Comelir-r-Mugurel Cozmanciuc Ar-n in{eles.
Domnul Ionel Arsene Doamrrelor si dornr-rilor consilieri, pern-riteli-mi sE declar

deschise lucririle qcdin{ci extraordinare a Consiliului Judelean Neam! pentru care a{i fost



convocatri in conforn-ritate cu prevederile Ordonanfci dc Urgentd a Guvernului nr.5-rl20I()
privind Codul administrativ.

A. La qcdinld absenteazd urmdtorii consilieri judefeni: Acioc6rldnoae Aurel,
Agdleanu Lucian-Corneliu, Cosma Florin-Mihai, Lucaci Gabriel.

Constatdnd cd la aceastf, gedin{d sunt prezer.rli 29 consilieri jude{eni din totalul de 33
consilieri in func{ie, dcclar gcdin{a ca flind legal constituitS.

B. in confbrmitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare
con{inutul procesu lu i-verbal al gedinlei deslEquratd in data de 27 august 2019.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,,impotrivd"?
Se abtine cineva?

Cu 1 7 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, A floari Mihai,, Andoni Dragos-Nicolac,,-
Apostoac Ilie, Baciu Vasile, Boac6 Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu
Adrian, Grumezescu F lorin, N istor OIga, Onu Bogdan, Pugcasu Neculai, Radu Tudorel,
Asaftei Ion, Luca Iulian, Dularr.ri Laurenliu-Cristinel) 5i l2 "ablineri" (Acatrinei Dumitru,
Azoitei l.icrdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitrascu
Dionisie, Hopga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elcna, Nechita Marius-Mihai, Stavarache
Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian), procesr"rl-verbal a fost aplobat.

Don-rnul Florin Adrian Hopqa - Vrcau si motivez. Vreau sd vi spun cA ast6zi,
consilierii judeleni liberali au fost s[ depuna o pldngere prealabili irnpotriva suplirncntdrii
ordinii de zi din gedin{a ordinard clin 27.08.2019 qi anume este vorba de proiectr-rl cu
sanclionarea unui func{ionar public, respectiv doarrna Cristir-ra Pbvdlula, directol al
D.G.A.S.P.C. Neam!.

Domnul Ionel Arsene Bine, atunci c6nd nu ati votat?
Domnul Florin Adrian Hopsa -Nr-r am participat la vot, exact curn

gedinli, la Diverse.
am motivat si la

Natlonala deDomnul lonel Arsene Tocmai ne-ar-r intrebat cei de la ANI (Agen[ia
lntergriate).

Domnul Florin Aclrian-Hopqa - Foarte bine.
Domnul Buhusanu Bogdan - Mai an-r niste intrebiri.
Domnul Ionel Arsene Domnule BuhuEanu, vorbili cAnd vd dau cuvdntul.
Domnul Cristian Ungurianu - Domnulc prcqedinte!
Domnul Ionel Arsene Va rog!
Domnul Cristian l-lngurianu Mullumesc! Referitor la procesul verbal, colegii au o

chestiune de fond, eu am o chestiune de forrni din aceastd cauzd nu am votat. De reguld in
procesele verbalc intocmitc la qcdinlcle de Consiliul Judelean de cdte ori iau cuvdntul existf,
puncte, puncte. Dacd nu se in{elege clar ce spun putem relua inregistrarea sau eu cred cd aq

putea fi solicitat pentru a limuri acele cuvinte lipsa din procesul verbal. Acesta ar fi un aspect,



al doilea aspect: iu procesul verbal de la ultirna qedinla ordinarf, chiar eu cred ci e falsificat
pentru cA s-au folosit niqte noliuni qi o parte din dialoguli lipsesc cu desdvdrqire.

Domnul Ionel Arsene Bun, faceli o adresd in scris vizavi de asta, pentru cA este o
cl-restiune nelalocul ei. Cei din aparatul tehnic care se ocupd de redactarea qedinlelor?

Domnr-rl Cristian Ungurianu Au fbst niEte dialoguri intre dumneavoastri Ei colegii
libcra Ii care efectir lipsesc.

Domnul Ionel Arsene Facefi o sesizare pe aceastd temA.
C. Ordinea de zi propusi pentru aceasta qedin{d este cea publicatd in presi $i comunicata

qi dumneavoastrd:
1 . Rectificarea bugctului Judelului Neam! pe anul 201 9;

2. Modificarea si completarea HotdrArii Consiliului Judelean Neaml nr. 184/2019 privind
predarea cdtre Ministerul Dezvolldrii Regionale qi Administraliei Publice, plin Compania
Nalionald dc Investilii ,,C.N.I." S.A., a an.rplasamentului si asigurarea condiliilor in vederea
executdrii obiectivului de investilii ,,Reabilitare,, consolidare, repalalii gi amenajdli interioare
la Casa lordache Cantacuzino", strada StAnjenelului, nr.27, comuna $tefan cel Mare, judelul
Neam!;

3.Completarea Hotdrdrii Consiliului JudeteanNeam!nr.l86/2019 privincl predarea cf,tre
Ministerul DezvoltArii Regionale ;i Administralici Publice, prin Conrpania Nalionali de
Invcstilii ,,,C.N.1." S.A., a amplasamentului gi asigurarea condiliilol in vederea executdrii
obiectivului de investilii ,,Conservarea, restauralea qi proteclia cladirii Casa Celibidache in
vedcrea valorificirii patrimoniului cultura1", strada Veronica Micle, nr'.2, rnunicipiul Roman,

.judetul Nearr{;

4.Modificarea si completarea Hotardrii Cor.rsiliului Judelean Nearn! ru. 1 87/201 9 plivind
predarea citre Ministerul Dezvoltirii Regionale qi Administraliei Publice, prin Compania
Nalionald de Investilii ,,C.N.L" S.A., a amplasarnentului si asigurarea condiliilol in vederea
executdrii obiectivului dc investilii ,,Reabilitarea-consolidarea Pavilionului Oncologie din
cadrul Spitalului Judelean de Urgenld Piatra Neam!", bulevardul Traian, nr. 1-3, municipiul
Piatra-Neam!, j udelul Neam{;

5.Reparlizarea pe unitali administrativ teritoriale a cotei de 7,5% din impozitul pe
ven it,reprezentAnd Fondul la dispozilia Consiliului Judelean Neam! pe anul 201 9;

6.Con.rpletarea Anexei nr.l la Hotdrdrea Consiliului Judelean Neaml nr.9712 4.04.2019
privind aprobarea evenimentelor de turism pe care Consiliul Judelean Neamt le organiz.eazA
in anul 201 9;

7. Diverse.

Vd supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,,pentrf '?
Cine este,,impotrivi"?



Se abline cineva?
Cu 17 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Af'loari Mihai, Andoni Dragog-Nicolae,

Apostoae 11ie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu
Adrian, Crumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdarr, Puscasu Neculai, Radu Tudorel,
Asaftei Ion, Luca Iulian, Dulami l.aurenliu-Cristinel)si l2 "ablineri" (Acatrinei Dumitru,
Azoilei Ldcrdmioara, Banu Cabriela, Buhu;;anu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitrascu
Dionisie, Hopga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache
Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian) ordinea de zi a fost aprobatd.

D. inainte cle a trece la primul punct, secretarul general al jude{ului doreqte sd f-aci o
precizare.

Domnul Bogdan Bosovici - in conformitate cu prevederile Ordonantci de urgen![ a

Guven.rului nr.5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes pelsonal in
ptoblemele supuse dczbatcrii si votuh-ri de astizi, aveli obligalia si anunlali la inceputul
qedinlei. HotirArile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt nule de drept.

Dornnul Dionisie Durnitrascu - Nu-n-ri exprirrr votul la proiectul de hotirire nr.I
(Proiect de hotirArc privirrd rcctificalca bugetului Jr-rdetului Nean.r! pe anul 2019).

Domnul Ionel Arsene - Intrdm in ordinea de zi!
Dornnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc Domnule preqedinte!
Domnul lonel Arsene - Domnule deputat, numai un pic. O sa vorbili cAnd vi dau

cuvantul. Aici suntern in plenul Consiliului Jude{ean Ei o sA vA dau cuvdntul, sd nu aveli niciun
dubiu!

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Dar nu despre asta e vorba. Daca avefi
bundvoir-rfa si inlelepciune vreau si vd spun dor-rd vorbe.

Domnul Ionel Arsene - Atunci cdnd vd dau cuvAr-rtul.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Dacd vf, intereseazd s-ar putea sd vd dorili
sd vorbesc mai repede. Daci nu vd intereseazi s-ar putea sf, nu vorbesc, dar ascultali-md doar
o secundd. $tiu foarte bine ur.rde mi aflu gi din ce cauzd si la l'e I qi eu Ei colegii mei.

N-am venit nici ca lbrmd de nT anif'estare nici ca...
Domnul Ioncl Arscnc - Suntcm in plcnul Consiliului Judelean.
Domnul Corneliu-Mr-rgurel Cozmanciuc - Pot sA fip gi eu dar nu asta este solu{ia qi

nici autoritatea dumneavoastri.
Domnul Ioncl Arsene Vcdcli cd pot sd inchid qedinla pentru 5 minute ;i sd vi invit

afard din sal6.

Domnul Cornelir"r-Mr-rgr"u'el Cozmanciuc Dacd vrcti sd faceli lucrul acesta...
Domnul Ionel Arsene - E,u am spus cA o s"I vd dau cuvdntul.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc Vd rog sd-mi dali cuvAntul acum.
Domnul Ionel Arsene - Nu. O si vi dau cuvAntul c6nd vreau eu.

Domnul Corrreliu-Mugul'el Cozmanciuc Aqa este. Domnule presedinte ar fi bine
sd-i ascultali pe acesti colcgi.



Domnul Ionel Arsene - O sd aveti cuvAnlul cAnd va spun eu nu cdnd vreli
dumneavoastld.

Dournul Eugen Japu Nazare (senator PNL) - Cine sunteli dumneavoastr5?
Domnul Ionel Arsene - Sunt preqedintele Consiliului Judelean ales.
Domnul Eugen lapu Nazare -Vd comporlali ca un baron.
Domnul Con.relir-r-Mugurel Cozmanciuc - Dornnule presedinte haideli fili intr-o

zona a intelepciunii.
Domuul Radu Tudorel - Presedir.rtele Consiliului Judefean stie fbarte clar cdnd se di

gi cui se di cuvdntul.
Domnul Ionel Arene - Daci nu restabilim ordinea, inchid qedin{a Ei chem jandarmii

si r a invit a lara din sa la.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc Aqtept asta. Eu vorbesc in timpul acesta

^ cu colegii mei si se tem gi abia aqteaptA sd fie condugi dejandanni.
Domnul lonel Arsene -V[ rog 1l'ur.nos sd agteptali sd vd dau cuvdntul. Vd rog sd luali

loc in banc6. O sd v[ dau eu cuvintul.
Domnul Comeliu-Mugurel CozmanciLlc - VA cer ouvAntul ca form6 de dialog ca sd

nu iau eu cuvAntul, vd rog sd dafi cuvdntul domnului deputat Dan Laurentiu Leoleanu,
domnului primar Dragog Chitic.

Domnul lonel Arsene - O sd dau cuvAntul la toatd lur.nea care vrea, dar nu aculn.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozrnanciuc - Pii dati-l acurn.
Dotnnul Radu 'l'udorel -Vorbili la dumneavoastri in Parlament, acolo nimeni nu vd

opreste.
Domnul Ionle Alsene - Acutn vd rog sd luali loc in barrcf,, vd dau eu cuvantul.
Domnul Cornelir.r-Mugurel Cozmanciuc - $i care-i problerna domnule? Este un

regulament al Consiliului Judelean, dumneavoastrd sunteti presedinte.
Domnr"rl Ionle Arscne - Am inleles. Vf, dau cuvAntul.
Domnul Corncliu-Mugurel Cozmanciuc - Pai dafi-i cuvAntul domnului deputat

Leoreanu acum si nu la Diverse.
Domnul Ionel Arsene - Nu aculn.
Domnul Dan Laurentiu Lcoreanu Nu putem ajunge pAni la Diverse!
Domnul Ionel Arsene Domnule Leoreanu ali fbcut administralie, qtili cd nu se

poate interveni aEa. Solicitali dreptul la cuvAnt;i eu vi-l dau.
Domnul Dan Laurentiu Leoleanu - Da, dar la ordinea de zi. Dacf, mergem la

Diverse vorbim de un lucru caduc, nu mai are sens. Haideti sd vorbim de punctul carc sc
discutd vi rugf,m.

Domnul Ionel Arsene - $tiu ce punct vd intereseazd. inainte cle acel punct vi asigur
cd vi dau cuvdntul.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Don-rnule pregedinte, dali-i cuvdntul
dotrnului deputat Leoreanu a fost qi prirrrar si cred cd atunci cAnd venea cineva in Consiliul
Local Roman ca plimar il invita primul si ia cuvAntul.



Domul lonel Arscnc - Clu siguranld o si-i dau cuvAntul, dar dup[. Vd dau cuvAntul
cAnd vi spun ell, nu acu[], inainte de punctul care vd intereseazi.

Dor-nnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - $ti1i care punct mi intereseazi'l
Domnul Ionel Arsene - Da.
Dotrnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Nu.
Domnul Ionel Arsene Stiu.
Domnul Corneliu-M ugurel Cozmanciuc - Nu qti{i. V-a1i orientat greqit, v-agi dus

duph fent5, ca si folosesc o altf'el de exprimare.
Domnul Ionel Arsene- Nu m-am dus dupd fenti qi haideli totuEi cd suntem intr-o

gedinlS de Consiliu Judelean.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozrnanciuc - I laideti, ascultali-r-nh 3 minute. Nu sunt

prelegeri, e administralie si domnilor consilieri judeleni vreau sd v[ uitali la aceqti colegi
primari c6nd votali sd nu le da{i bani.

Domnul Ionel Arsene - Vreau sd inchidem Eedinfa.
Domnul Radu Tudorel Dumneavoastra tulburali o qedin{d.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Da, daci asta este paftea care
deranjeazd, tulbur o qedintd pentru acegti colegi, pentrlr aceqti oameni.

Domnul Radu Tudorel - Cu ce drept?
Domnul Con-reliu-Mugurel Cozmanciuc - Cu dreptul de a fi reprezentat si de

dur-nneavoastr'i.
Domnr.rl lonel Arsene Domnule deputat lua{i loc in bancd.
Domnul Corncliu-Mugurel Cozmanciuc Aprcciez, domnul preEedinte, dar

spuneli-1e colegilor dumneavoastri c6...
l)ornnul Ionel Arsene -[.uati loc in banci.

I. Proiect de hotdrire privind rectificarea bugetului Jude{ului Neam{ pe anul
2019.

Domnul Ionel Arsenc - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcasu - comisia bLrget- aviz lavorabil;
Domnr-rl Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul IonelArsene La acest proiect cle hotirdre existi un amcdament.
Domnul Florin Adrian Hopqa Sunt mai multe amendamente pe care le voi

prezenta in plen.
Domnul Neculai Pugcasu - Comisia buget a avizat favorabil qi amendamentul.
Prin Hotir6rea Guvernului nr.69812019 privir.rd alocarea unei surne din Fondul de

intervenlie la dispozilia Guvernului, prcvdzut in bugetul de stat pe anul 2019, pentru unele
unitAli adrn inistrativ-teritoriale af'ectate de calamititi naturale s-a aprobat pentru Judelul
Ncamt suma de 56 mii lei pentru achitarea unor chcltuieli urgcntc in vederea inlaturirii
ef'ectelor calamitdlilor naturale. Ca urmare, se maioreaze bugetul local al Judelului Neam!



(Anexa nr. I la proiectul de hotdrAre) la sectiunea de funclionare, alit la parlea de venituri,
cet Ei la partea de cheltuieli cu slrrta de 56 mii lei, astfel:

- La partea de venituri, la Subventii primite din Fondul de lnterver.rtie;
- La partea de cheltuieli, la capitolul bugetar 84.02 "Transporturi" Drumuri

qi poduri, arl. 20.02 "Reparatii curente".
Ca urmare, se modifici anexa nl'. I la prezentul proieot de hotdrdre.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot amendamentul:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Cu l7 voturi ,,pentru" (Arser.re lonel, Afloari Mihai, Andoni Dragos-Nicolae,
Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boaci Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard,
Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor ()1ga, Onu Bogdan, Puscaqu Neculai, Radu
Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurentiu-Cristinel), I I "ablineri" (Acatrinei
Dumitlu, Azoilei l,dcrdrnioara, Banu Gabr.iela, Buhuganu Bogdan, Ciudin Miroea, Hopqa
Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-
Constantin, Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian) si o neexercitare a dreptului de vot
(Dumitrascu Dionisie) amendamcntul a lbst aplobat.

Dacd rnai este vreun amendarrent?
Domnul Florin Adrian-Hopqa Vrcau si fac mai multe amendamente dar inainte

de asta vreau sd fac niqte disculii: referitor la o rnajorare de sume a Centrului pcntr.u
Culturd si Arle ,,Carn-ren Saeculare". E vorba de o alocare suplimentard dc 421 .000 lei. Eu
nu considcr ci avdnd in vedere ci;i in aniitrecufi s-au cheltuit sume destul dc mali pentru
TAlgul de Crdcir"rn cdnd s-au luat cisule,, butoaie, ornamente E.a.m.d., consider ci am putea
sd alocim m[car 121.000 lei, iar restul sun.rei de 300.000 lei sa-i mutdm la capitolul
culturd, culte g.a.m.d. pcntlu cf, sunt foarte mr.rlte solicitiri din teritoriu si pe colegul meu
Bogdan o sd-l rog si enumere.

Domnul lonel Arseue - Forn-rulati vd rog ar-nendamentul.
Domnul Florin- Adrian HopEa - Sd alocdm, sd major'6n.r bugetul Centrului pentru

Cultur6 si Arte ,,Carmen Saeculare" doar cu I 2l .000 lei. iar restul de 300.000 lei sd se
mute in capitolul culturd, culte s.a.m.d., clu-n se numeste.

Domnul lonel Arsene - Arr-r'inleles! Vi supun la vot amendamentul:
Cine estc ,,pentru"?
Cine este,,impotrivf,"?
Se abline cineva'?

Cu 1l voturi ,,pentru" (Acatrinci Durnitru, Azoilei Licrdmioara, Banu Gabriela,
Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Hopga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita
Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Uugurianu
Cristian), l6 voturi ,,impotrivd"(Alsene Ionel, Af'loari Mihai, Andoni Dragog-Nicolae,
Apostoae llie, Baciu Vasile, Boaci Dan, Bourceanu Adriar-r, Corduneanu Eduard,



Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Or-ru Bogdan, Puscasu Neculai, Radu
Tudolel, Asaltei Ion,, Luca Iulian), o ablinere (Dulami Lauren{iu-Clistinel) Ei o

neexercitare a dreptului de vot (Dumitraqcu Dionisie), amendamentul nu a fbst aprobat.
Domnr"rl Florin Adrian Flopqa - Deci nu sunteli de acord si ddm bani la

biscrici? Nu?
Dornnul Ionel Arscne - Nu?
Domnul Florin Adrian Hopga - Si la ministiri. Dar asta a{i lEcut.
Domnul lonel Arsene - inainte spuneali cd nu e bine.
Domnul Florin Adrian I lop;a Dar asta s-a infeles. Dumneavoastri asta ali

transmis in teriloriu, asta s-a ir-rleles.

Domnul Radu Tudorel Care este fundamentarea?
Domnul Florir-r Adrian I Iopga Fundamentarea este cA PSD-u1 voteazA

irnpotriva alocirii banilor celor 3 uni151i de cult si prelerAm sA cheltuim an de an bani
pe omamente si altele.

Domnul Ionel Arsene - Alt amendament daca mai aveti?
Dorrnul Florin Adriarr Hopqa O discu{ie vreau sd am ref'eritor la alocarea de

la Teatrul Tineretului. O majorare cu 449.000 lei. Vrcau sd vi intreb: Teatrr-rl Tinclctului
mai existd si este in subordinea Consiliului Jude{ean? Arn vdzut ci s-a dcschis Festivalul
de Tcatru.

Domnul Ionel Arsene N-aveli de unde sd gtili de la Iagi.
Domnul Florin Arian Hopsa N-aveli dc unde sA qti1i. Stau mai mult in

Nean-r! decAt stali dumneavoastri. Deci clar nu vd avanta.]eazd subiectul acesta. Stau in
Neam! 4-5 zile pe sdptim6t-tf,. DurnneavoastrA o zi, dou2r.

Domnul Ionel Arsene $tiu cd lucrali in Iaqi.

Domnul Florin Adrian Hopqa -Haideli cd nu facem cancan aici, facem
adrninistrafie.

Domnul Ionel Arsene - Carc cste an-rendamentul?
Domnul llorin Adrian Hopqa - Stali, lasali-rna sd tenr.rin gi va rog sa nu rna

mai intrerupeli ci nu e nonnal qi liresc.
Domnul Ionel Arsene -Am inleles.
Dorrnul Florin Adrian Hopsa Deci, dacd Teatrul Tineretului este in

subordinea sau in cooldonarea Consiliului Judelcan estc o unitate care dorcgtc s6 atragd
tineri gi oameni din tot juclelul, conducerea teatrului nu organizeazi nici mdcar o

conferinli de presd ca sd-gi pl'omoveze piesele sau lucrurile pe care le fac ei zi de zi sau

isi fac o publicitate, asta putem vedea cdnd iegim din Consiliul Judefean si vede{i cum
e promovat Festivalul de'fcatru. Sunt puse nigte ali;e pe rnurnite panouri, nu qliu valori
pentru cd nu despre asta vreau si discut dar nr"t transmit nin-ric.

Domnul Ionel Arsene - Deci vleti sd luati sau si dali la teatru pentru ca n-anl
in!eles?



Domnul Florin Adrian Ilopga - Nu, ag vrea sd discutdm impreund cu plenul
Consiliului .Tudefean

Domr-rul Ionel Arsene - Deci, ce dorili?
Domnul Florin Adrian Hopsa - Din suma de 449.000 lei, av6nd in vedere cc v-

am expus, aE vrea si se duc[ la capitolul infrastlucturd si mutate in capitolul acela.
Domnul Ionel Arsene-Am inleles. Acesta este amendamentul, nu?
Domnul Plorin Adrian HopEa -Da.
Dornnul Ionel Arsene - Vf, supun la vot amendarxentul:

Cir-re este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu 1 1 voturi ,,pentru" (Acatrinei Dum itru, Azoilei Licr.Smioara, Banu
Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Hopga Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-
Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavaracl.re Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru,
Ungurianu Cristian), 16 voturi ,,impotriv5"(Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni
Dragos-Nicolae, Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian,
Corduneanu Eduard, Diaconu Adrian, Grumczescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan,
Puscasu Neculai, Radu Tudolel, Asaftei Ion, Luca Iulian), o ablinere (Dularni
Laurenliu-Cristinel) gi o neexercitale a dreptului de vot (DumitraqcuDionisie),
amendamentul nu a fost aprobat.

Alte amendamet-rte r-n ai aveti?
Domnul Florin Adrian Hopqa - inci o disculie a; mai face qi o s[ intreb

departan.rentul tehnic. Ali licut dumneavoastrd o postare in spaliul public referitoare la
refacerea drumului sple Bisericani si dacd pute{i sd ne spuneli cAnd pot incepe lucrdrile
acolo?

Domnul Ionel Arsene - Astdzi daci aprobdm bugetul ddrn drumul imediat la
lucrdri dar trebuie sd;i aprobdn.r altf'el nu putem. Haideli sh-l intrebdm qi pe domnul
Conache.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Cdnd pot incepe lucrdrilc pentru reparalia
drumului de la Bisericani?

Domnul Doru Gavriliu Conache - (director executiv al Directiei Investilii
Programe si Infrastructr"rrd Judeleani din caclt'ul Consiliului Judelean Neam!) - in regirn
de urgen{d, lucr[rile puteau incepe dacd aveam banii.

Domnul Ionel Arsene - Putearn incepe acum doud sdptdrnAni daci avearr
banii.

Domnul Florin Aclrian Hopqa - Sdinleleg cA s-au primit concluziile experlilor
tehnici la expeltizd cu privire la cauzele alunecirii? in erpur"r"u dumneavoastri de
motive gi in rapofiul de specialitate care estc intocmit recent spllne cd lucrf,rile vor fi
demarate dup6 primirea concluziilor'. Si inleleg ca n-a!i qtiut ci a{i primit concluziile.

Domnul Ionel Arsene - Nu, dumncavoastri n-ati stiut.



Domnul Florin Adrian Hopsa - Scrie negru pe alb in limba rom6n6. Ne uitim
imprer.rnd qi este subliniat vd arit.

Domnul Doru Conache Ciavriliu Este fEcut[ de doui sdptdmdni.
Domnul Ionel Arsene - Deci acesta nu este un amendamcnt. era doar o

intrebare.
Domnul Florin Adrian Hopqa - O intrebare, pentru ci era foafte importanti.

Dumneavoastrd ali spus in spa{iul public cd noi ne irnpotrivim qi nu vrern sb fie relicut
drumul.

Dornnul Ionel Arsene - Eu aln spus in postarea publicd mai exact faptul cd in
momentul cind avem buget o si dernardm lucrdrile la Bisericani, adicd puteam acurn 2
saptdmdni dar pentru ci n-am avut buget pentru cI dumneavoastrd n-a!i venit sd votali,
n-am avut, dar acum zic eu cb di Domnul si avem buget, puten-r.

Domnul Florin Acl'ian I lopga -Pni qi de ce ati trecut aici pentru ci se agteptau
concluziile exper{ilor tehnici? Asta nu inleleg, asta nu se leagi. Ah, nu v-ati uitat pe ce

ali scris aici. Ar.n inleles!
Domnul Bogdan Buhusanu Nr.r e actualizatd in qedinla de astf,zi.
Domnul lonel Alsene - Mai aveti? Gata?
Domnul Cristian Ungurianu - Cdteva observalii am gi eu domnule

preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Repede.

Domnul Cristian Ungurianu - Deci observdm cd acestd rectificare de buget,
practic rostul sumclor care se permutd de la un capitol la celdlalt rezulti dirr economla
pe bransamentele de la viitorul centru pentru batrani de la Dragomiregti. $tim ci de doi
ani de zile se cauta o solulie tehnicd qi totuqi la sfdrgitul anului 2019 noi nu reusim sI
cheltuim banii pentru branqarea la utilitati a acelui centru.

Domnul Ionel Arsene - Dar qtili de ce?

Domnul Cristian Ungurianu - Am vrea sd aflim, at6t timp cAt nu suntem
informali, acesta este qi rostul interpelSrii. Doi ani de zile a durat gdsirea unei solulii
tehnice, noi nu arn aprobat suplimentarea stucliilor.

Domnul Ionel Arscne- Nu. Vreli sd Etili adevdrul? Doi ani de zile durat
procedurile in ir-rstan!6. Asta e. N-avern ce f'ace, daci vin mai mulli operatori econonrici

9i dupa aceea incep sd se cefte qi si se dca in judecati.
Domnul Cristian Ungurianu - Anul trecut cAnd a rr-r ai fost vorba de aceeaEi

sumi pentru a fi amdnatd dorrnul Conache ne-a spus ci e o problemd tehnici vizavi de
bran;area la gaz lnetan. Acurn ne spuneli ci e cu instanla.

Domnul Ionel Arsenc -Pe ldngl oe v-a spus domnul Doru Conache eu vd
zic de cc s-a amAnat atAt de rnult acolo gi acurr unul din centre pentru ci sunt doud,
l-oar1e bine per-rtru ci eu m-am ocupat dot-nule Ungurianu. Sunt dou6 centre.

stlu

Domnul Cristian Ungurianu Sunt de la bugetul Guvemului, din banii
rorndnilor nu banii dumneavoastrd domnule presedinte.
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Domnul Ionel Arsene Nu ne-a cdutat nimeni pc la Dragomireqti sivadd daci
nu se face. Noi an-r trecut peste.

Domnul Cristiar-r Ungurianu - Sunt din Guvernul Rorndniei. Sunt bani din
bugetul cer-rtralizat al RomAniei.

Domnul lonle Arsene - Un centru din cele doud am ponrit, cu unul abia acum
recent am terminat in instantb gi intrdm pe licitalie. Vn dali seanta ci eu a; fi vrut sd f-ac

ir-r-rediat, dar nu este dupi cun-r vreau eu.
Domnul Clistian Ungurianu - Un alt punct referitor, nu e foarte clal ce ne-afi

spus, ne-ati spus din gurA, noi nu avem materiale de unde si rezulte inlormatii de genul
acesta.

Domnul Ionel Arsene - Faceli scris si vi se rdspunde.
Don.rnul Cristian Ungurianu Eu cred cA solicitdrile ldcute in gedinlele publice

ar trebr.ri si fic rezolvate de indat6.
Domnul Florin Aclrian Hopqa E,ste trecut qi in ltegularnentul de olganizarc

si functionare .

Domnul Ionel Arsene - Doamna Bosovici liceti-i in scris domnului consilier
judelean pe tot ce a solicitat.

Domnul Cristian Ungurianu Eu aqtept de anul trecut o explica{ie vizavi de
cheltuirea a I 1.000.000 lei din fondul dc rezervd al Guvernului la DGASPC Neam! nu
an primit. Doamna director ne-a prezentat cu totul qi cu totul altceva in scdinla decdt
am so licitat eu.

Acut-n, ca s5 r'evenim la bugetul actual, scrie aici cd se diminueazi cu 300.000
lei secliunea de tirnclionare pentrr"r cheltuiclilc de intrelinere a persoanelor cu handicap
asisla t e din iudclul Nearnl.

Doamna Adriana - Elena Bosovici (director general Direclia Bugct-Finanle
din cadrul Consiliului Judelean Nearn!) - in altejudele. $i n-am avut nicio solicitare.

Domnul Cristian Ungurianu - Asistatc in alte judele. $i n-a!i avr.rt nicio
solicitare? E important de bifat. Am crezut cd o si trebuiascA persoanele cu handicap sd
vin[ cu pachelel de acas6.

Acurn revenind la suplirr-rentiri, dornnul HopEa a bilat cu drr.rmul de la
Bisclicar-ri, o si afldn-r probabil si concluziile studiului tehr-ric, observdrn o suplimentare
cu 2.500.000 lci la cheltr-rielile de lunclionare ale Spitalului .ludetean . Pe ce se bazeazA
aceste suplimentari? Nu avem niciun material de unde si rezulte.

Doamna Elena Adriana Bosovici - Avem solicitare de la Spitalul Judefean
pentru ci este vorba de utilit5ti, prestdri servicii, reparatii ploiecte.

Domnul Cristian Ungurianu - Ele au fost prinse in bugetul deja aprobat.
Doamna Elena Adriana Bosovici Nu.
Domnul Cristian Ungurianu - in vard a crescut suma cll 2.500.000 1ei?
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Doamna E,lena Adriana Bosovici [,e-am dat o parte din bani ;i acum le mai
ddn.r o parle pentru cd vin cheltuielile pentlu iarnd si au nevoie de rnai mul{i bani. E

unitatea noastri si putem sd Ie cldm.

Domnul Cristian Ungurianu Pentru virarea de sume nu trebuie alocatc sumc
suplimentare.

Doamna E,lena Adriana Bosovici - Le ddm in flux in buget 2.500.000 lei,
domnule Ungurianu.

Domnul Cristian Ungurianu - De unde rezulti ci nu sunt respectivele? Au fbst
licute prin previziune la inceputul anului 201 9. Cum au crescut aceste sume cu 2.500.000
lei? E o sumd destul de imporlantS!

Domnul Ionel Arsene Cu nevoile.
Domnul Cristian Ungurianu Am inteles, cu nevoile, spaliile nu s-au mdrit,

utilitAtile nu qtiu dacd s-au mdrit dar
Domnul lonel Arsene Dac[ c'le exemplu a lost nevoie de o reparafie care nu

era.
Domnul Cristian Ungurianu - E fluncfionarc, nu c ir-rvcstilie sau intrelinere.
Doar-nna Elena Adriar-ra Bosovici Reparaliile sunt pentru funclionare
Dornnul Cristian Ungurianu - Dar n-ar trebui sd avem qi noi un desfbsurdtor?
Domnul lonel Arsene- Inci odati: cere{i si vi se vi rdspunde.
Dornnul Cristian Ungurianu Noi suntem acum in postura de a aproba un buget

despre care n-avefir inforn-raf ii.
Domnr.rl lonel Arsene - Dumeavoastri aveti posibilitatea sd nu votali, sd gti(i

ave!i op!iunea aceasta.
Domnr"rl Cristiar-r Ungurianu Da, dar e o chestiune de respect fa![ de cet[lenii

i udelului Neam!.
Domnul Ionel Arsene - Eu zic sA d[m bani la Spitalul Judelean de lJrgen{d

Piatra Neam{. Daci aceasti unitate a solicitat sume pentru investilii din r-notive obiective
gi au documentat in schimb asa ceva trebuie sd le ddm.

Domnul Cristian LJngurianr.r - Eu sunt de acord cu ce spuneli doar ci noi ar
trebui si firn infbrmati anterior, nu dup5.

Domnul Ionel Arsene - Pdi sunteli.
Domnul Cristian Ungurianu Dacd aqa funclioneazd eu nu am niciun r-naterial

1a n-rapd.

Domnul Mihai-Doru Stoica Tot respectul. $tili cA nu mi pot abline. Cum
suntem informali?

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Pe rectificarea bugetului vot6m impotriva
primarului.

Domnul Mihai Doru Stoica - Sd in{elegem cA reptezentan{ii primdriilor de
aici. . .

Domnul Ionel Arsene -Numai un pic vd rog,
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Domnul Mihai Doru Stoica -N-au cerut sau n-au nevoie?
Domnul ionel Arsene -Vorbili pc rdnd. Ali intrat pcste colegul de la PMP gi r.ru c

corect !

Domnul Mihai - Doru Stoica - Am votat un buget, colegul e un drdguf, am votat un
buget in aprilie-mai si au cerut o sumf, bine fundan,entatA pe capitole de cheltuieli ;i? $i
vi sc va da, ali spus anterior. Deci ce sd inleleg?

Domnul Ionela Arsene Dacd ai mei colegi au omis sd vi pund ceva la dispozilie.
Domnul Mihai Doru Stoica Nu ne-au pus nimic la dispozilie.
Domnul Ionel Arsene - Pentru ci greseala e omeneascA, cereli Ei vd punem la

dispozilie.
Domnul Mihai Doru Stoica - N-avem dreptul sd intrebdn-r nimic, vi supdrafi.
Domnul Ionel Arsene Nu, nu md sup6r.
Domnul Mihai Doru Stoica Cet5lenii judelului cAnd vid cd intr-o simpli cerere,

o adresd pe A.4 cd au nevoie la cheltuielile de capital sau func{ionare li se oferd si ei nu-
gi pot duce \,iala de azi pe mdine intr-o comunitate locald cum a{i vrea sA flm?

Domnul ionel Arsene - Stafi pulin si terminim cu asta ci ajungcm qi la cealalta de
dinainte.

Domnul Cristian Urrgurianu Dornnule preqedinte p6na la infbrmarea noastrd mA
gAndesc;i la a consilicrilol de la PSD. Dumnealor o sa doreasce si vadd qi ei pe ce

cheltuim ace$ti bani. V-aq ruga daci puteli sA retragcli dc pe ordinea de zi accst punct
pentru cd nu aveti suficiente inforn-ralii.

Domnul Ionel Arsene - Aveti vreun amcndament?
Dornnul Cristian Ungurianu - Eu r-ru pot sd fac alllendament pentru cA nu sunt

initiator, cu pot sA vd solicit dumneavoastri.
Domnul Ionel Arsene - Eu nu sunl de acord.
Domnul Cristian Ungurianr"r Domnule preEedinte, dorrnii consilieri judeleni

cunosc ce votcazd astdzi?
Domnul Ionel Arsene Dar nu despre asta e vorba. Mai ave{i?
Donrnul Cristina Ungurianu - E,u sigur am pus o intrebare retorici, sigur dacd o si

dati rAspuns. o sa prirniti raspuns.
Dor.unul Ionel Arsene Apisali pe butonul pentru inchiderea nriclolbnului ca si

ldsam gi pe al1ii.
Domnul Radu Tudorel Dacd-mi penr.riteli vi rog, m-am inscris la cuvdnt qi am

aqteptat, chiar dacf, al{ii au navilit si se inscrie, asta e cu totul Ei cu totul altceva. Ce
vreau sd vi spun: confbnn regulamentului, confon-r-r actelof in vigoare fiecare consilier
judelean in momentul cdnd prirnegte materialele de la qedinp se poate adresa aparatului
tchnic, chiar si in scris, vi aduc aminte nigte lucruri pe care probabil trebuia sd le

Etili,chiar si in scris, sau dacd nu atunci cAnd are loc scdir-rla de cornisii poate sd cherne
pc responsabilii din aparatele respective, sau direcfiile respective si sd ceard ldmuriri in
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momentul cAnd aceste lamuriri nu sunt. Dumneavoastrd ali fbcut aqa ceva? Chiar vorbirr
ca si ne afldm in treab6? Respectali regulamentele, respectali legea.

Domnul Ncculai Puqcagu Domnulc prcscdinte, pe firul discu{iei care a provocat-
o gi colegul meu domnul Radu Tudorel dar si a rnultelor intrebiri pc care si le pune
colegul nostru, domnul Ungurianu dar probabil gi ceilalli consilieri judefeni.

Domnul Cristina Ungurianu Vi le pun qi eu si cetdlenii judelului
Domnul Neculai Pugcaqu - Vd rog si nu md intrerupeli stimate coleg. Vreau qi

uitali este gi aparatul de specialitate aici, luali gi indemnul nostru bun: eu, de 3 sdpt[m6ni
de cAnd este proiectul pcntru buget, cel pu{in de 5-6 ori an-r fbst la doamna Bosor,ici, a
invitat gi colegii dumneaei care lucreazd la buget, m-am dus personal qi apoi mi-am
informat gi colegii de la cornisie de unde vine surna aia sau cealalti. Nu venim in plenul
Consiliului Judelean qi lacem show. Nu e bine, nu di frumos. Hai si fim gi lucrativ si
mergem la Consiliul Judetean la aparatul de specialitate, cerem si ir.r scris, ne si ducem
pcrsonal. Nu in qcdinfd primili rdspunsurile, pcntru ca ddnEii nu pot veni cu bibliorafturile
pline de dosare qi de adrese qi de tot ce vrem noi aici, gi mi se pare lipsd de respect qi fa!6
de ei penlru ca lotu$i sunt salariali ai Consiliului Judelean Ei pregitesc destul de bine.
Uitati domnul Luca este la alti comisie si de reguld ne cam intret[iem, terminir-n noi
bugetul. Totdeauna se vede cum e qi domnul Buhusanu aici care intreabd qi e foarle corect
gi domnul Dumitragcu care este la comisia de buget Si sd vd confirme daci eu mint dacd
la comisie nu vin aceste cadre si-i rug[m sa f'acd toate demersurile bune. CAt se poate la
acea vreme dar qi la ir-rtervalul respectiv de 5 zile, de 2 zile de 3 zile, de indatd dar acest
proiect de rectificare este de 3 s[ptdmdni qi si punen-r astdzi problema cd rru gtim gi si
intrcb6m qicandrn lumea si vrcm sd faccm show in cadrul Consiliului Jude{ean. Nu e

bine. Hai sd firn consilieri judc{eni qi nu altceva. Mul{umesc.
Domnul Ioncl Arscne Domnr"rle Hop;a?
Domnul Florin Adriar-r Hopqa -Am urmdtoalea rugiminte la domnul Puqcaqu: dacd

el spune ci majorarea de 2.000.000 lei pentrr.r cheltuieli de funclionare sd ne spund
Domnul Neculai Puqcaqu - Nu vi r6spund eu, conduce gedinla domnul preqedinte,,

am avut comisie.
Dornnul Florin Adrian HopEa - Trebuie si votim in cunogtinla de cauzd o chestie

care nu este ataqatd la proiectul de hotdrAre dar acum ne spuneli o singuri chestiune, dacd
am fr analizat-o de 3 sdptdn-rdni lbccanl raportul

Domnul Neculai Puqcaqu - M-a dep[git rdspunsul.
Domnul Ionel Arsene - Dacd o sd incepeli sd face{i a$a peste masd, nu mai este

gedin!6 de Consiliu Judelean.
Domnul Flolin-Adrina Hopsa - Nu, dar am intrebat ca sd-rni dau seama dacd

voteazd sau nu in cunoqtinli de cauzd qi si fie trecut5 asta in procesul verbal al qedin{ei.
Domnul Ioncl Arser-rc- Cu siguranli cd votcazd in cunogtinld de cauzd!
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Domnul Florin Adrian Hopga - Adicd imi spune ci se majoreazd o sumd penttru
cheltuieli de lunctionale dal nu se qtie, dar poate s[ spunf, un consilier pSD ca sd-mi dau
seama dacd voteazd in cunostinli de cauzd. Urr singur capitol.

Domnul Nicolae Puqcasu - Domnule presedinte, sd-si intrebe pe cei doi oolegi din
cornisia buget care gi-au dat acord de aviz favorabil.

Domnul Bogdan Buhusanu Am participat 1a conrisie.
Domnul Nicolae Pugcasu - Nu astdzi, la cealalti gedinln cAnd a mai fbst odata

bugetul si cealalti n.rai dinainte.
Domnul Ionel Arsene - Domnule Ungureanu, mai aveli?
Domr-rul Cristian Ungurianu - ii nrultun-resc domnului Pugcaqu pentru sfaturi, vd

reamintesc ch astizi am intocmit procesul verbal la comisia juridicd, deci am pafiicipat
la courisia juridich, ideea era urmdtoarea domnilor consilieri: este evident cf, apalatul de
specialitate ne pAstreazA intr-o zor-rd de ncinforrrare qi v-am r-nai rugat ;i ir-r alte rdduli sd
incercim si spargem bula asta de opacitate pentru cd nu e lucrativ si nu insearnnd act
adrrinistrativ.

Domnul lonel Arsene- I [aidcli sd vA spun ceva: noi aici. . .

Domnul Cristian Ungurianu - Noi consilierii, din opozi1ie...
Domnul Ionel Arsene -Nu md intrelupeti, l5safi-md si vorbesc, pentr.u cd qi eu

v-am ascultat.
Domnul Cristian Ungurianu -Nu avem acces la informatii
Domnul Ionel Arsene - Domnule Ungurianu nu vorbili peste mine.
Domnul Cristian Ungurianu -Ar.n incercat doar si incl-rei.
Domnul Ionel Arsene -Aparatul de specialitate vd pune la dispozilie tot ce crcd ei

ci trebuie si gti1i, daca dumneavoastri dorili suplimentar sd ;ti!i ceva, pute{i si venili la
comisie si vorbili cu doamna director Bosovici, doar-nni vreau sd qtiu si eu asta la
comisie, doamna vi va aduce date suplimentare pentru cd nimeni aici in consiliul
Jude{ean nu are niciun interes sd vd ascundd toate cifi'ele si datele.

Dumneavoastrd veni{i astizi aici, ca in fiecare qedinld qi vreli sd vd faceli numdrul
politic, eu ar-n inleles, mi-afi gi spus cii vd placc acest lucru, dar haideti sE nu facem bdlci
aici, domnule Ungurianu.

Domnul Cristian Ungurianu - Dar nu facem politici aici, nu aga spuneli
permanent?

Domnul Ionel Arsene - Nu facem politich aici.
Domnul Cristian lJngurianu - Nu lacem politicd, doar astept un rdspuns in

decembrie pe cheltuirea a I 1.000.000 lei. N-am primit in virlutea acelei disponibilitali
pe care o afirmali cd o au cei din Consiliul Judetearr.

Domnul lonel Arsene - Bun si pAnd acum n-a{i putut sd vi duce}i, sd intrebali.
Don-rnul Cristian Ungurianu - Am reiterat de n-rai n-rulte ori cererea aceasta, de

fiecat'e dati se aEteaptA hdrtie scris6. Nu este o r-nodalitate nomali de f'unctionare a
Consiliului J ude{ean.
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Domnul Ionel Arsene - De la ce depaltament?
Domnul Florin-Adrian Hopqa - Este trecut qi in Codul Administrativ si-n

regularnent
Domnul lonel Arsene- La DGASPC interventia din decembrie, acum o si

trebuiasci sd primesc de la sir-ritate
Domnul Ionel Arsene - Doamna Veronica Vasiliu (director al Directiei de

Management din cadrul Consiliului Judelean Neam!) este?

Doarrna Adriana-Elena Bosovici Noi am transmis o justificare,, noi f'acern

bugctc, nujustificdri pe I 1.000.000 lei, pe 5.000.000, pe 3.000.000 pe buget pe anul 2018
(neinteligibil)

Domnul Cristian Ungurianu - Datolia noastri este sh qtirn gi ccthlenii sd afle.
Doamna Adriana Elena Bosovici - Sunt pe ani nu pe sume.
Domnul Cristian Ungurianu - Sunt sume suplimentare, probabil.
Doamna Adriana Elena Bosovici- Da, dar au intrat in buget si au fost plAtite in

buget.
Domnul Ionel Arsenc Domnule Bul-rusanu !

Domnul Buhuganu Bogdan - Vreau sd propun ca si deblocdm situalia, ca fiecare
permutare dintr-un capitol in altul sd o analizdm punctual gi sd vot[rn, ca s[ nu mai votim
la gramad[, global. Po11i1i?

Domnr"rl Dan Boaci Aici in plen?
Domnul Buhuqanu Bogdan - $i in plen bincir.rleles, pentru cd la comisie trebuie

si-l intrebim pe colegul nostru pentru ci el are absolut toate documentele la mapd, r-ru

poate sd cheme aparatul sd spunf, chiar fiecare lucru, poate noi, in Consiliul Judelean .

Domnul Ionel Arsene - Chiar puteli. La con.risii chiar puteli.
Domnul Bogdan Buhr.r;anu - Eu lucrul dsta-l fac.
Domnul Ionel Arsene - De asta sunt comisiile ca sd nu facem aici povestea aceasta.

Sf, o f'acer-r-r in comisii.
Domnul Bogclan Buhugar.ru - Sa Etili ci in comisii e vot consultativ, nu e vot flnal

adici nu mai poti pune intrebhri.
Dorrnul Ionel Arsene Da, corect, dar dacd veniti din comisii cu un amendament,

domnulc cu am intrebat asta gi t-tu qtiu despre chestiunea asta venili cu ea in plen.
Domnul Bogdan Buhuqanu- Sunt lucruri cll care putem fi de acorcl si lucnrri cu

care nu suntem de acord, cum votim reclificarea de buget de asta vd propun punctual.
Domnul Ioncl Arsene - Nu se poate punctual pentru ca va dali seama sd stafi si

laci atdtea capitole !

Domnul Bogdan Buhuqanu -Nu sut-tt aga multe perr-r-rutiri, de asta zic. Altfel nu
n.rai dcblocdm situalia;i mAine iar o sd zice{i in presd ci nu vrem s[ d[m banii dar noi
vrem dal nu putem pentru cd nu suntem de acord cu o altd operaliune din cadrr-rl

rectificErii.
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Domnul Florin Adriau Hop;a - Domnule presedinte arn rugdmintea, dacd supuneli
votului si dali cuvdntul dornnului senator Eugen l'apu Nazare pentru cd o si trebuiascf,
sa plece.

Domnul Ionel Arsene Imediat supun la vot qi dupi.
Dornnul Dan Lauretiu Leureanu - Nu, inainte domnule pre;edinte ca s6-si spuni

punctul de vedere.
Domnul Florin Adrian Hopga Un minut.
Domnul Ionel Arsene - Pe buget? Suntem in cadrul procedurii de buget.
Domnul Dan Laurctiu Leureanu - Dar n-a!i intrat pe procedurf, de vot!
Domnul Ionel Arsene- Pdi tocmai sunt. Amendamentele s-au votat, imediat termin

votul qi-i dau cuvAntul. Daci mai sunt alte intervenlii? Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se ablinc cineva?

Cu l7 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragos-Nicolae,
Apostoae Ilie, Baciu Vasilc, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduueauu Eduard, Diaconu
Adrian, Crumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, PuscaEu Neculai, Radu Tr.rdorel,
Asaftei [on, Luca Iulian, Dular.r.ri Laurentiu-Cr"istinel), 1 1 "ablineri" (Acatrinei Dumitru,
Azoilei Lhcrdmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Hopga Florin-
Adrian, Isciuc Mihaela-E,lena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin,
Stoica Mihai-Doru, Ungurianu Cristian) si o neexercitare a dreptului de vot (Dumitraqcu
Dionisie) hotAral'ea a fost adoptat[.

in timpul votului domnul Cozrranciuo a luat cuvAntul - Dacd-mi dali voie dragi
colegi, gtiu cI a zis cd vrea sd supund la vot inainte domr-rul pregedinte, dar suntem conqtien!i
cd inainte de asta sd gtili cd nu s-a ascultat gi cealalti opinie. Aqa este corect intr-o democralie
sd fie consens gi colegii mei dacA a\i vdzut au avut niqte intervenfii perlinente.

Domnul Ionel Arsene- Domnule deputat dacl aqteptali pufin dup[ procedura dc vot
vI dhdeam cuv6ntul.

Dornnul Corneliu- Mugurel Cozmanciuc- $i vre{i sd repuneli la vot?
Domnul Ionel Arsene Nu, nu am terminat procedura de vot.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmancir-rc - I-a!i pus in croarc pc acesti oameni au

votat gresit, vd dali seama ce ali fEcut dortrnule presedinte?
Dornnul Ionel Arsene- irni dau seama cd a1i venit sd vd faceli nundrul politic.
Domnul Corneliu-M ugurel Cozmanciuc-Au votat in negtiing6 de cauz6.
Domnul lonel Arsene- Domnule Eugen Japu Nazare, vd rog!
Domnul Eugcn Japu Nazare- Domnule pre$edinte, aici arr venit o echipi, nu ca sa

facem circ
Domnul Ionel Arsene- Asta faceli ca sd dialogdrn cu dumneavoastrS!
Domnul Eugen Japu Nazare- Noi am gdsit calea dialogului, dumncavoastrd se vede

nu prea ave{i apetentd pcntru dialog.
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Domnul lonel Arsene- Nu pot sd am toate calitafile.
Domnul Eugen lapu Nazare- V-am invitat si la noi la sediu, consilierii noqtri

judeleni au licut un proiect,, zic eu judicious cu implrlirea pe unit6ti administlatir,e
teritoriale.

Domnul Ionel Arsene - irni place ci a1i deschis despre asta cu consilierii .judeteni
pentru cA vreau si vd qi rispund.

Domnul Eugen Japu Nazare - Pai imi rdspundeti dupd ce termin.
Domnul lonel Arsene -Bine.
Don.rnul Bogdan Buhuqanu F[ra sd ne laceli in.rbecili.
Domnul Ionel Arsene Nu-n-ri pern-rit sd fac aqa ceva.
Domnul Eugen ',lapu Nazare - Am venit aici sd gdsim o cale a dialogului.

Dumneavoastri, prin comportamentLrl dumneavoastri, nu prea dorili dialog acesta. imi pare
riu.

Domnul Ionel Arsene- Eu chiar l-au-r asteptat.
Domnul Eugen lapu Nazare Noi ar-n venit din responsabilitate pentru cd avem in

spate cAliva parlamentari dar Ei cei 25 de primari
Domnul Ionel Arsene - Pe care-i salut.
Don.rnul Eugen Tapu Nazare - 25 de primari care reprezinti rnai bine de 50% din

populafia j udelului Neam! qi dumneavoastri ca un presedinte de Consiliu Judefean
responsabil ar fl nonrral si luali irr considerare cererile reprezentanlilor a peste 50% din
populalia j udelului.

Domnul Ionel Arsene Da domnule senator, le iau.
Dornnul Eugen lapu Nazare - Le luali dar nu {ineli cont de ele, am vdzut deci nu

asta e problerra. [Jna la mArr6, doi, eu, in calitatea mea de senator dc Ncarn! vA spun tuturor
consilierilor iudeleni ci sunteli alesi ir.r tot dir.r judeful Neam! si nu pe zonc qi si aveli grija
dc fiecare locuitor al judelului Neam! pentrr"r ci n-alc nicio vini locuitorul din Piatra-Nearnt
sau locuitorul din Rouran cd are primarul de alti culoare politici, cu dumneavoastrd,
domnule presedinte al Consiliului Judelean, da? E posibil vd intreb eu, de ce alocati de 12

ori mai mult sume la Bicaz decAt la Piatra Neam!? E posibil si alocali de l0 ori mai mult
sume la'lArgu Nearn! gi Oniceni decAt la Piatra-Neani!? Dumneavoastrd ali spus aici n-rai

devreme ci faceti administra{ie;i nu politici. Pdi dumneavoastr'd chiar asta faceli politic[,
politicd si iar politica Ei niciun fel de administralie, pentru ci administratia se face cu
repartizarea sumelor judicioase, domnule presedinte, cu repartizare tinind cont de cetdleni,
numirul lor, de proiecte in derulare de investilii .

Domnul lonel Arsene - Ceea ce corect.
Domnul Eugcn Japu Nazarc - E corcct, da. Dumneavoastra nu aplicali corect,

pentru cd am vrut si vi spun.
Domrrul Ionel Arsene - Haideli ca s[ vi si rdspund cumva la ce probleme a1i ridicat.
Domnul Eugen Japu Nazare Cam atAt am avut sd vd spun. O sd vd spund qi

colegii n-rei.
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Domnul Ionel Arsene - Stali sa vd lispund 9i apoi dau cuvAntul 9i colegilor.
Domnul Euger.r Japu Nazare - in.ri pare rf,u cA n-am gisit calea dialogului.
Domnul lonel Alsene- Domnulc scnator mi-ati spus aqa: colegii no;tli de la

Partidul Nalional Liberal au 13cut un proiect de hotirdre singurul de altf'el in 3 ani qi ceva
Doamna Mihacla-Elcna Isciuc- Au fbst nTai multe dar nu lc-ati pus pe ordinea dc

z.i -

Domnul Ionel Arsene- Singurul de altfel dar rru conteaza. Unde nu se vrea, nu se

vrea. Au lic ut un proiect cle hotirire de Consiliu Judefean. Dornnule senator?
Domnul Eugen Japu Nazare - La revedere!
Domnul Ionel Arsene - Dornnulc senator, nu vre{i sd asculta}i? Aceasta e calea

dialogului, mi-e drag de dumneavoastrd!
Dacd rnai vrea cineva din stirnalii invitali sd mai ia cuvAntul?
Domnul Dan Laurenliu Leoreanu- in primul rAnd ,,Buni ziua,, tuturor, domnule

preqedintc, domnilor consilierijudepni, aparat tehnic din ConsiliulJudelean, cu fbarle rnulli
am lucrat, vi cur-rosc, domnilor primari este o ;edin{d importanti pentrLr ci pe aceastd ultimi
parle a anului este vorba de a asigura finan!5ri, cofinan[iri, la rnodul de proiec{ie in UAT.

S-a spus aEadar cd avem o reprezentare, echipa liberald de peste 50% din populalia
judelului Neam1, nr.rmai municipiul Piatra-Neam{ 9i municipiul Roman reprezinti aproape o
treirne din populalia judelului Neam!. Noi credem cd aceste fonduri al trebui repartizate qi

f'unclie de nurrdrul de numirul de locuitori pentru cd s-a spus foarte corect: dunneavoastrd
suntcli consilicri.judeleni pcntru totjudelul Nean,!, nu doar pcntru 50% dir.r populalic, pcntru
100% din polrulalia judelului ;i pentru cA sulrt proiecte in derulare, cofinan1f,ri, fiecare
asteaptd. A fbst o perioadd mai grea, o perioadi de crizd, banii nu au ajuns, tbndurile
europene s-au derulat cu fbarle mare greutate, incdt aceasti alocare poate fi o gur[ de oxigen.

O s[ spune]i cI de-a lungul tin.rpului intotdeauna, puterea intr-adevdr a alocat
preponderent nrai mult cchipei dar cll vreau sh vd spun cd a fost o cutumi la un momcnt dat

;i daca vi aduce{i an-rinte si sunt consilieli .ludefeni cu vechi ;tate de func{iune, mA uit si 1a

dor-nnul PuqcaEu, la domnul Radu, 1a don-rnul Corduneanu, domnul Luca, erau disculii daca
vd aduceli aminte in sala mare a Consiliului Judc{can in care se adunau prirnarii discr.rtau, se

liceau criterii funclie de proiecte, de cofinanlare pe fonduri europene, de populalie,
suprafali q.a.m.d. Se crea o forrnuld. Sigur ci acea lormuli nu era ermeticd, nu mergea dupd
virguld dar se incerca sd acopere in rnare solicilarile llAT-urilor.

In acelasi tin'rp, o si spunefi da, dar Ei atunci puterea aloca mai mult, zrqa cunr arrr

spus era o cutumd care chiar daci melgeau 55-65% din fonduri citre UAT-urile care aveau
culoare similari cu conducerea Consiliului Judelean, 40-45% mergeau citre conducerile
UAT-urilor din opozilie aga zis. Dumneavoastra uitali-va ci acum cA pentru 50% din
popula{ia jude{ul Neam! se repartizeaz\, 10% din fbnduri, iar pentru restul de 50% din
populafie se reparlizeazf, 90ok, adicit unii sunt cet5leni de mAna int6i, allii sunt cetEleni de
mina a doua. Dar a$ vrea si vd spun un lucru: accastd popula{ie aqa irrpirlitd dc
dumneavoastra in 50 % qi 50 o% ea nu este in mulfimi dis.juncte. Avem localitifi unde e
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numai populatie care agreeazd o anun-rit5 culoare politicd, ca sd nu politizam excesiv si in
altele nu lre culoarc politica.

In fiecare UAT existd oameni care voteazd spectlul larg din esicherul politic drept
pentru care noi solicitim ca aceastd irnpdrlirc sd fie cdt mai aproape de acest principiu corect
al rcpartizdrii populaliei pe UAT-ut'i, t-ni se pale corect sd nu fim pentru unii mumi gi pentru
allii ciumd si inip[rfirn judelul in cetiler.ri de mAnn int6i si mdna a doua, sau in cetiteni care
voteazd preponderant o anumiti culoarc politicd qi allii care voteazd o altd culoare politica.
PAnd la urrni sunt cetilenii r-roqtri, trebuie sd-i respectim pe tofi qi eu cred ch si prirnatii, prin
votul pe carc l-au prirnit de la populalie sunt persoane care sunt legitimate si care vin in
spel'anta in Consiliul Judelean, acest tbr adrninistratir,. se poate tnerge pe o linie de
responsabilitate, pe o linie rationald in care fbndurile sd ajungd prin proiecte, prin investilii,
citre fiecare cetAlean din judelul Neam{ gi nu unul si mdnAnce cu doui miini 9i altul sb se

uite de dupa perdea ce n-randnci celilat.
Aceasta ar fi rugimintea mea, sa acordali totu;i cu responsabilitate aceastA

impdrlire a l'ondr.rrilol cdtre UAT-uri.
Domnul Ionel Arsene- Flaideli cE vd rdspund qi dumneavoastrd, domnul senator

Japu n-a vrut sd stea si-i rdspund.
Dornnul Dan Laurenliu Leoreanu -Nu, domrrul senator nu cd n-a vrut si stea, avea

o altd gedir-r!5, eLr aEtept rdspunsul clin partea dlnlneavoastri.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Aq vrea daci se poate inainte de a

raspunde, sa-i ascultali qi pe ceilalli 2 prirnari de niunicipii.
Domnul Ionel Arsene - Dupd ce rispund, ii invit gi pe ei pentru cd altfel imi piercl

siru1.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc -Nu cred ci vi pierdeli girul ideilor.
Domnul lonel Arsene O sd-i rdspund mai intdi domnului senator Tapu. A zis

dur.nnealui ci n-am ficut o negociere cu colegii liberali. Ci domnii colegi liberali au venit
cu un proiect de hotir6re acum 2 gedinle, in care impdr(eau banii.judefului {dr[ o minimd
consultare cu presedintele Consiliului Judelean. tru stiu od am avut qi eu zic cf, am stat de
vorbd cu bnrba{i. Daci Florin Hopsa si Mil-rai Don-r Stoica sunt corecli o s[ spuni ci am zis
aga: dupl rectificare bugetului dc stat pc flccare UAT, ne intdh-rin-r la masi impreund qi

cliscutdm impirtirca acelor J,5Yo pe fiecare UAT. Eu le-am spus si asta urma sh l-ac datoritf,
armoniei dir-r Consiliul J udelean ca sd nu mi exprim altfel.

Ce-au ldcut colegii noEtri liberali? Au zis ci nu mai este rnajoritate in Consiliul
Judefean, ia si imparlim banii qi sd nu-l consultim pe pre;edintc si si-i dhm unde vrem noi.

Cum dumneavoastri ne spuneli cd nu facem negocieri si nu sunt on-rul dialogului,
eu zic cd anr fost omul dialogului, intotdeauna cdnd am venit cu proiecte licute it-r Consiliul
Judetean am spus: plenul acestr-ria. Eu nu vreau sd spun aici cAtc zile, cAte nopli, c6te drumuri
qi cit am muncit ca s6 aduc aceste proiecte. imprer-rnd arn Iicut, asta a lost qi si md co ntrazicb,
cineva dacd am spus altceva dar felul ?n care ali inccrcat sa impir{iti aceEti bani liri sd vd
consultali cu preqcdintclc Consiliului Judclean, este josnic qi vi n-rai spun ceva: n-a fbst
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niciodatd cirrd un consilier judclean salr Lrn coleg liberal chiar si parlamentar sd solicite o
int6lnire cu preqedintele Consiliului Judclcan sau PSD, dacd o ludm politic qi eu sd nu fiu
deschis la dialog, dar incd odatd nu putem si firn pentru unii urur-nd si pentru allii cium6.
Sigur ci poate fi discutat cat s-a dat la o comund si cdt nu s-a dat la un oraE, poate fi discutat
cum s-a dat in anii trecuti domnule Leoreanu cAnd erali in PDL qi uitali an'r scos aici pe ani

Ei uitali vdd PSD 0,0,0,0.
Domnul Dan Lauren{iu Leoreanu -Nu, acela probabil a fost o excep}ie.
Dornnul Radu Tudorel - Si eu am fost cor-rsilier.
Domnul Dan Laurenliu Leoreanu - Si nu se discuta domnule Radu, puneli cu mdna

pe inima gi ziccli nu se discuta cu PSD-ul la comurre?
Domnul Radu Tudorel -Nu se discuta nimic. Se spunea PSD-ul a prirnit bani din

altA pafte, nu se alocd nin-ric, 0 lei.
Domnul Dan Laurentiu Leoreanu - Aici rrin1i1i.
Dornnul Radu Tudorel - GreSiti. Eu n-arr spus c[ dumneavostrd minfifi, sunte{i

prost informat.
Domnul Dan Laurentiu Leoreanu - N-afi avea culn sd spuneli ci mint, pentru ci

eu spun adev6rul.
Domnul Ionel Arsene - Haideli si luin-r un exemplu de an care vreli dumneavoastri.

MA uit aici in anii cAncl a{i gr.rvernat.

Domnul Dan Laurenliu Leoreanu - Da zicefi de ultirnii 3 ani de cand sunteli
domnulc prcscdinte la Consiliul Jude{ean. Lasali-md s6-mi termin ideea.

Domnul Ioncl Arscne - Lisali sA vA spun despre asta.

Domnul Dan Laurenliu Leoreanu - Si vorbim gi de ultimii 3 ani?
Domnr"rl lonel Arsene - 2008-201 2 Piatra Neam! carc 10.000.000 lei, Roman

5.000.000 lei gi ceva, TArgu Neam! cu 1 .000.000 qi un pic Ei restul, comunele durrneavostrf,
cu cete 100 lei, iar PSD -ul 0,0,0,0,0.

Eu nu fac astizi ce-ati fhcut dumneavoastra atunci. intrebali toli colegii
dumneavoastr[, primari liberali oare au proiecte in comunS, ccl pu{in c6tc 2 proiecte PNDL-
APA, canal, drumuli. Colegii mei PSD-iEti cAnd a{i guvernat dumneavoastrd pe vremea
dumncavoastrd nu aveau nici dupd ce bea ap5.

Domnul Dan Laurenf iu Leoreanu - Nu e foarte greqit.
Domnul Ionel Arsene-Eu arn fhcut o analizd in functie de nevoi.
Domnul I)an Laurentiu Leorcanu - Si la Piatra Neam! qi la Roman dumneavoastrd

aEa v-au dat nevoile?
Domnul Ionel Arsene - Haidefi si ne uitir-n la rectificare. La ultima.
Domnul Dan Laurentiu Leoreanu - La 100.000 de locuitori a$a v-a dat

dumneavoastr6?
Domnul Ionel Arsene- Piatra Neamt 26.000.000 lei a primit la uhima rectificare

acum o luni.
Domnul Dan Laurentiu Leoreanu -De unde?
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Domnr-rl Ionel Arsene- De la bugetul de stat.
Domnul Mihai Doru Stoica Noi vorbim acum de impdrlirea banilor.
Domnul Dan Laurenliu Leoreanu - Ce faceli dumneavoastr6 cu banii aceqtia?
Domnul Ionel Arsene - $tigi ce facem noi cu banii aceqtia? Echilibrirn.
Don-rnul Dan l-aurcnliu Lcorcanu - Echilibrali?
Domnul Ionel Arsene- Echilibrim, asta I'acem. Si m-am uitat aga la fiecare cornuna

cat a primit de la bugetul de stat qi md uit la Piatra Neam! 26.000.000.
Domnul Florin Adrian Hopqa -2,6 domnule pregeclinte. impirlirea de care ziceli

dumneavoastri care se face de la bugetul de stat se face foarte simplu dupd suprafa!6, dupd
populalie.

Domnul Radu Tudorel -Nn se face dupd popula{ie doar la Ministerul de Finan{e.
Don.rnul l-lorin Adrian Hopqa - Doar de acolo au primit banii.
Don-rnul Darr Laulenliu Leoreanu - Domnule preqed'inte intre 2 si 6 e o virgul6.

2,6 milioane nu 26.000.000.
Domnul Ionel Arsene - Ma uit aici la Piatra-Neam! cAt a primit de la inceputul

anului: 73. 1 92.000 lei, md uit la Roman 3 9. 1 87.000 si md uit la bietele com une cu 1 .400.000,
cu 2.300.000.

Domnul Florin Adrian Hopga- Domnule presedinte, realizali cd e normal ca o
comunitate mare de peste 100.000 de oameni sd primeasci dupd nevoi da, sa fie o formul6
de calcul stabilitd de Ministerul Finalelor si prevdzutd in legea bugetului de stat si scrie
foarle clar acolo c[ se di ir.r func{ie de suprafa{a din intravilan, de nurnirul populaliei, e

trecut in legea bugetului de stat.
Domnul Ionel Arsene - Domnule Hopsa intreba{i-l pe colegul dumneavoastrd,

domnul Chitic care f'ace administralie
Domnul Florin Adrian Hopga -E o aberalie ce spuneli ca Piatra Nearn{ gi Roman

sunt 1ocalit61i, sunt municipii sunt zcci de mii dc locuitori, comparati un elefant cu furnici?
Despre ce vorbim?

Domnul Ionel Arsene - Domnule Hopsa, numai un pic, ascultali-md cb n-am
terminat, iar eu cAnd ali vorbit, n-am intrat peste.

Domnul Dar-r Laurenliu Lcorcanu - Dumneavoastrl ali spus cA sunteti dispus la
dialog gi asta facem acum, o cliscufie.

Domnul Ionel Arsene -Dacd nu voiam si fac dialog supuneam la vot si gata. Fac
dialog.

Domnul Neculai Puqcagu- S-a votat.
Domnul Ionel Arsene S-a votat bugetul, dar asta-i altceva. Eu vi spun in felul

urmdtor: modul cum s-au imparlit banii a lbst in f'unclie de nevoi gi de ce bani au primit de
Ia bugetul statului gi vi pun Ei dumneavoastrd la dispozilie daca vreli, pentru cd astea-s
publice, nu le face Alsene din pix, sunt publice.

Domnul Florin Adrian Hopga -Le avem, le $tim.
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Domnul lonel Arsene - $i ne-am uitat la fiecare. Dar spuncti-mi dumneavoastri
cum a{i fEcut impdltilea in proiectul dumneavoastri?

Domnul Florin Adrian HopEa - Am alocat 2.500.000 la Piatra si Roman
Domul lonel Arsene -in funcfie de ce algoritm sau cu pixul?
Domr-rul lrlorin Adrian Hopqa- Ecua{ie, dar ce dumneavoastrA avefi rnicar un

algoritm in afard de culoarea politici? Af i llcut asta in 2016. A1i dat la Bozieni, n-am nimic
cu corrruna, chiar am spus in 2016 in qedinle ca arn facut parte $i fac parte din Consiliul
Judelean, 1a Grumizesti in 20 l6 dupd alegeri afi dat 800.000 lei cea rrai mare sumd si ati
fEcut repartizarea dupi criterii strict politice.

Domnul Ionel Arsene -Grumf,zestiul avea foarte multe proiecte qi avea ncvoie de
cofinantare.

Domnul Florin Adrian Hopsa - Pe marginea acestui subiect tot putem sd discutEn-r:
la Oniceni curn ali repallizat dumneavoastra 1.000.000 lei?

Domnul Ionel Arsene - CAte proiecte are Oniceniul?
Domnul Florin Arian Hopsa -Dar toatc localitdlile
Domnul lonel Arsene - I laideti cd o ddrn in bdlci de acum. Domnule Cozmanciuc,

vi ascult!
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Fiecare din colegii care sunt astdzi aici

au venit penlru ca au ncvoie.
Dornnul lonel Arsene - Am inteles.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc -Nu au venit pentru cd nu au ce face acas6,

sau pentru cd n-au foarte multd treabS. Uitali-vd acolo in capdt este dornnul primar de la
Bicaz Ardeal, despre care sti{i cd are nevoie de bani pentru cofinantare la proiectele pe care
le are in dcrLrlarc pe lbnduri europene

Domnul lonel Arsene -I-arn dat anul trecut 9 rniliarde.
Domnul Corneliu-Mugurcl Cozmanciuc - Mergem rnai deparle, aici este don-rnul

prirnar de la Thmaqeni, cred cd gtifi cd i-a1i promis gi incd r.r-a!i leusit sd vd onorali
promisiunea. Dacd vI uitali la primarr"rl de la Cordun, cred ci vf, place comuna Cordun gi

de domnul primar cd e bbiat t6ndr qi primitor gi va iegi iariqi dar n-a avut sus{inere de la
Consiliul Judelean.

Domnul Adrian Diaconu- in cei 8 ani nici eu nu am primit.
Dot.nnul Con'relir-r-Mugurel Cozr.nanciuc-Dolnnule Diaconu si domnule Arsene

dac6-mi permiteli. Arn auzit un pic mai devreme ;i daca imi dati voie ci s-a invocat curn s-
au imp6rlit banii in 2008, in 201 0.

Domnul lonel Arscne- Acolo et'a un rdspuns la ceea ce zicea domnul deputat
Leoreanu.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc- Sur-rt de acord cu toate, anii antcriori au
fost ficute pAcate, dar acum vreli si continua{i sa trai{i in aceeaqi form6?

Domnul Ionel Arsene - Eu vreau si l'ac in functie de nevoi.
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Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc- Dacd va uitali aici este domnul primar de
la Moldoveni, care cind l-a!i sunat pe26, a vorbit fiumos cu dumneavoastrd qi el are nevoie
de sustinere. Uitali-l pe domnul primar de la Secr-rieni gi sd-i spuneli c6 -l sus{ineti cu 50.

Domnul Ionel Arsene - Ia intrebafi-l pe domnul prin,ar de la Secuieni dacd tot e

aici 1-a sustinut preEcdintele Consiliului Judelean?
Domnul Corneliu-Mugurel Cozrranciuc- tJitali-vd la domnul pr.imar de la

Drdgdnegti.
Domnul Vasile Ivancea (primarul comunei Secuieni) -Nu, domnulc preqedinte!
Domnul Ionel Arsene -Niciodata? Cu nimic, nu?
Dor-nnul Vasile Ivancea- Cu ce? Eu v-am spus cu ce. Eu vreau sA spun un lucru:

am o vdrstd gi aE vrea sd mi asculta{i, sd nu tineli cont de proiectul carea fost fEcut de
Consiliul Judelean. Eu sunt eu Ei vreau si fac atfel. Aceasta este o rdzbunare ce-ati fEcut. Si
dali la toli 50, 50 qi ceva si dincolo sd dali cu miliardele.

Domnul Ionel Arsene -Nu este o razbunare!
Domnul Vasile Ivancea- Nu este corcct.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Multumesc domnule primar, bravo!
Domnul Vasile Ivancea -Nu este zdmbetul 6sta al dumneavoastra
Domnul Ionel Arsene- Nu este rdzbunare ! Eu nu md rdzbun niciodati!
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc- Uitali-va la domnr.rl primar de la

DrSgdnegti. A fost la dumneavoastrd in audienfd gi nu este ir.r momentul de fa{6 nici mul{umit
gi nici nu are o alocare mullumitoare. Uitali-v5 la doarnna primar de la Bil{[tegti! Este
domnul primar de la Ruginoasa gi daca-i intreba{i la fel o sd vd spun6.

Domt-tul Ionel Arsene -Sunt qi corlune liberale unde am suslinut cd e nevoie de
bani qi au plirnit.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Domnule preqedinte, qti{i cum este, eu
merg pe prezum{ia ci sunte{i o persoand qi inteligentd Ei avc{i gi inlelepciunea si nu ne
crede{i naivi. Cred cd mdcar atAt. Acum dacf, afi alocat niqte londuri la cdliva colegi primari
care sunt aici, si nu va inchipui{i cd ei au mcrs pc ideea: se uitd mai n-rult in alti pafie, cd nu
e caz.ul.

Domnul Ionel Arsene - Nici vorbd.
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc- Este clar o situalie in care dumneavoastra

ar trebui sd retrage{i proiectr"rl de pe ordinca de zi qi dacd atri spus cd vreli dialog, vin domnii
Buhuganu, Stoica, Hopqa gi discutd pe care formuld vreli dumrreavoastrA.

Domnul Ionel Arsene - $ti{i ce am fEcut eu in qedir.r{a trecut6? Le-am zis: Stima{ilor
colegi, lbrmulati amendamentul.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Ascultali-mA cum v-an-r ascultat. Dacd
aveli inlelepciLrne o sd vd uitali bine in sal6 si in trecut qi spre viitor gi in stAnga si in dreapta
qi in ta!d. $i gtiu ce spun Ei vd spun cu bund credinld. Eu spun lucrul acesta fala de toli colegii
qi domnul primar de la Dumbrava are nevoie dc suslinere cum sunt convins c6, sunt colegi
qi nu vreau si dau nur-ne de colegi primari PSD pentru nu fi intcrpretat cum ci aq avea eu
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vreo apartenenfd sau preferinla dar qtiu qi colegi primari PSD care nlr sunt mu11umi1i qi ar fi
bine si vn gAndili pentru cd intotdeauna cAnd cineva impartc va crea nemulfumire, dar in
cazul de fali este nemultumirea tiberali care reprezinti jumitate din acest jude! pe care

durrneavostrd il rcprczcntati in calitatc de pregedintc de Consiliu Judelean.
De aceea propunerea este: retragcti dc pe ordinea de zi acest proiect, faceli la

ordinard sau la o datd cAnd stabilili cu colcgii liberali, vin la dumneavoastrA sau r.nergeli la
ei, tAiem collul mesei in Piafa din Roman sau in Piafa din Piatra, in sensul de transparenld
oriunde vreli, aqa va fi.

Domnul Ioncl Arsene - Dor-nnulc rcprezentant al Parlidului Nalional Liberal
negocierile se lac la sediul Consiliului .ludelean, nu la sediile de pafiid Ei nici prin crAgme.
Nu merg in nicio crdEmd sd fac negocieri.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Nu qtiu dacd ali lost in vreo cliqm[
vreodatd cu vrelrn coleg liberal, eu nu cred Iucrul acesta ca si negociali si nu cred ca a{i fbst,
dar dacf, ali fost la Rorran intr-o crAsmi, imi pare foarle rdu c[ au frcut astfel de negocieri.

Domnul Ioncl Arsene-Nll, eu n-arn spus ci am fost la I{orran, doar ci inainte mai
mergeam la Roman.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc- Eu atAta vd spun cAnd Partidul Nalional
Liberal mergea la Roman totul era transparent.

Domnul Ionel Arsene-Vd spun cd doar aici c locul unde I'acem negocieri.
Domnul Corncliu-Mugurcl Cozmanciuc -Aici, la Consiliul Judefean. De asta sd

retrageli proiectul de pe ordinca dc zi si s6 stabilim pe niste plincipii: populalie, suprafa!5,
care vreli dumneavoastrd qi culoare politici dacd vreli. Au colegii l4 voturi in Consiliul
Judelean Ei trebuie si aibi o reprezentare pe mdsuri qi va avea Consiliul Judelean o

reprezentare.
Cred cd aceasta este solulia corect[! Retregerea proiectului de pe ordinea de zi ;i

gdsirea formulei care sE rnullumeasci pe toatd lumea. $i eu voi avca o problemd in rnomentul
in care se va face alocarea

Domnul Adrian Bourceanu N-a existat niciodat[ un proiect de buget care sd

mulltuleasci pe toati lumea!
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - $i eu voi avea o problcmh dacd vd grabili

pentru cA in momentul respectiv si sunt, vor fi oameni care vor spune cd vor lua nimic dar
fiecare ;i-i va geslioner dupii posibilitate gi nevoile qi neamul. Flaideli sd intrali intr-o logicd
a respectului ;i a bunei credinle cum vd spun colegii mei. Retrageli acest proiect, retrageli
proiectul pe care l-a!i votat Ei v-ag da o sugestie pertinentd, sunt greqeli, colegii l-au votat,
fiecare qi-l asumd, daod md ascultali inainte vi dideam gi sfaturi acum sunt prea tardive,, vi
le pot da doar dacd. . .

Domnul Ionel Arsene- Credeti cd au nevoie colegii rrei de sfaturile
dumneavoastri?

Donrnul Comeliu-Mugurel Cozmanciuc- E problema liecdruia dacd mai are

nevoie, de asta v-am spus cu buni credinld cd qi acolo qi aici, dar cum a spus colegul consilier
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judelean, orice rectificare, e rectificare, g6ndili-vd bine, s-ar putea sd v6 pard riu. Mullurnesc
qi aqtept din parlea dumneavoastra sd qtiu dacd retrageli sau nu. Tdcerea a fost un rlspuns.

Domr-rul Vasile Ivancea - Doar jumdtate de propozilie nu de frazi, am zis ntIcar
UAT-urile pentru ci 80% sunt de acord cu mine nu au bani de salarii h'imestrul IV.
Mullumesc!

Domnul Ionel Arsene- Sd vi rdspund: nu retrag niciun proiect de pe ordinea de zi,
ave{i in schimb posibilitatea domnilor consilieri j udeler.ri sd faceli amendamente la proiectul
ordinii dc ziin cazul in care ajungem acolo.

Domnul Florin Adrian Hopqa - O sd ajungem. Dar eu voiam si in cazul in care ati
term inat

Domnul Ionel Arser.re-Haideli totusi cd o sh ajungem gi acolo.
Domnul Florin Adrian Hopqa -O scurtd precizarc de 30 de secunde
Domnul lonel Arsene -Am inleles, dar astfel o sd stdm pdni mdine.
Domnul Florin Adrian I lopEa - Nu, dar ali fbcut o aflrrratie Ei ati spus cd am

licut-o noi cd nu stir.r ce chestie josr-rici, am licut o propunere domnule preqedinte. Suntem
irr Iuna septembrie si de mai multe oli rn-arn intdlnit pe holurile Consiliului Judetean cu
dumneavoastri, impreund cu colegii mei cu domnul Bogdan Buhusanu, domnul Mihai Doru
Stoica, domnule presedintc haideli sa darn bani in localitali pentru cd se plang primari qi n-
am ficut si din acest considerent, am vazut cA tot nu o facem nici in luna septembrie

Domnul Ionel Arsene - Bun, am infeles. CAnd l-a{i licut de ce n-ati venit sd vorbili
si cu presedintele Consiliului Jude{ean'?

Domnul F'lorin Adrian Hopga - Pdi ce atunci puteam sd ne intilnim? Numai cu
orgolii

Domnul Ionel Arsene- Dc ce n-a!i venit aici?
Domnul FIorin Adrian Hppsa E vorba qi de primarii nostri, chestii din orgolii sunt
Domnul Ionel Arsene In primul rind, I,'lorin, am spus aqa: acegti 7,50% pentru cei

care inleleg administralie sunt pentru echilibrare. intotcleauna banii acestia se dau dupi
rectificarea bugetarf, pentru ci atunci vezi cat a primit fiecare LJAT de la bugetul consolidat
al statului Ei te duci tu;i echilibrezi, a.lu{i pe fiecare UAT. Eu de asta am aEteptat rectiflcarea
bugetari nu de altceva.

Daci am stat pdnd in septernbrie cum ati zis ce rrai era sd mai stali 2 sdptimAni?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Si inleleg cd domnul presedinte cle Consiliu

Judclean de la Ia;i sau de la Vaslui sau Suceava
Domnul Ionel Arsene-Apropo de Suceava v-a{i uitat cum a ldcut echilibrarea domnul

Flutur?
Domnul F'lorin Adrian Hopsa - M-am uitat la toate localitalile
Domnul Ionel Arsene - SA Etili ci am fost generos, clede!i-m5. Acuma serios sd vi

uitali cun-r a hcut rectiflcare.
Domnul Florin Adrian I Iopsa - Deci la lasi s-au frcut niqte critcrii foarte clare

stabilite tot prin hotdrAre de Consiliu Jude{ean.
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Domnul Ionel Arsene - Criteriile dupd care a{i 17cut dumneavoastrd impdrlirea care
au fost?

Domnul Florin Adrian Hopga - Populafia.
Domnul Ionel Arsene - Cum?
Dot-nnul Florin Adrian Hopga - O sd vd spun.
Domnul Ioncl Arsene - Cum ci noi avem cate 100 qi comune cu populalie foarte

mare. Cum ali lbcut? Care a fost criteriul?
Domnul Neculai PuEcaqu- Comuna Grumizegti 50 lei.
Domnul Ionel Arsene - Comund mare.
Domnul Neculai Pugca;u - Cum s-a calculat?
Domnul Florin Adrian Hopqa - O si vd fac formulele de calcul, maten-raticd pur6,

domnule PuEca;u.
Dornnul Dan Laurenliu l-eoreanu - Domnule pregedinte, ascultali-l qi pe domnul

primar de la Roman si vi spuni un puct de vedere pentru cd a$a e frumos. Mulfurnim !

Domnul Ionel Arsene -Haideli domnule priurar, sper sd fie scurl
Domnul Lucian Ovidiu Micu- Eu cred ci am fost cel mai afectat in relatia mea de

deschidere cu durnneavoastri in ceea ce-i privegte pe colegii din PNL. Am incercat o
apropiere 1'a!5 de Consiliul Judelean pentru cd am considerat c[ municipiul Roman nu are
culoare politic[, sunt cetAleni de aceeasi naturd.

Domnul Ionel Arsene - $i ali l?cut bine!
Domnul Lucian Ovidiu Micu - $i impreuni ne-am asumat o serie de proiecte.
Dotnnul Ionel Arsene -Da.
Domnul Lucian Ovidiu Micu - Ali vdzut intreaga deschidere din pafiea Consiliului

l-ocal Roman, din parlea municipiului Roman, din partea mea ca qi primar al municipiului
Roman, suntem implioa{i in proiecte de finanlare europeani impreund.

De asemenea, lac apel la dumneavoastrd ca avAnd in vedere faptul qi toate aceste
raportdri la sumele care vin pe formuld de la Ministerul de Finanle sd fie privite in ansamblu,
pe de o parte rr.r ur.ricipiile gi qtili foarte bine cd incepdnd din acest an au o serie de obligafii
care le indatoreazd foartc rnult si mA refer aici la plata indemnizaliilor pentru handicap, plata
asistenlilor personali care ne-au diminuat foarte mult veniturile, nu mai vorbim de revolulia
fiscali de anul trecut cdnd am pierdut sume foarte mari de bani dar acurn arr pieldut qi noi
ca rnunicipii dar qi durnneavoastra ca qi Consiliu Jude{ean, penllu ci proportional s-au
pieldut si sumele de la Consiliul Judelean.

insd in egal6 r-r-risurd n-runicipiile qi aici am si ma refer strict la municipiul Roman
pentru cd don-rnul prirnar de Piatra Nearn{ va vorbi in dreptul rnunicipiului Piatra Nearrr!, r-roi

deservim prin instituliile pe care le avem gi aici ial este o pafticularitate a Romanului,
Spitalul Municipal dc Urgcnfd Roman deserveste aproape iumitate din populalia
municipiului Roman qi vreau sd vd mullurnesc dumneavoastr6 qi consilierilor judeleni pentru
faptul cd ati fost aproape atdt anul trecut cat qi anul accsta qi ne-a{i alocat sume de bani care
si vini in sprijinul dotdrilor de la Spitalul Municipal de Urgenld Roman, insd acesta r.ru
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inseamnd numai dotdri, inseamni qi alte priorit[1i qi alte investifii pe cale trebuie sd le I'acem
pentrll a obline ;i a nrentine niveh-rl de acreditare pe carc-l avem in rnomentul de fali pcntru
a oferi servicii de calitate pentru pacienti.

Mai mult dec6t atdt unitelile de invdf[mdnt de pe raza municipiului Roman se
adreseazi zonei metropolitane a municipiului Roman si toate cheltuielile in ceea ce priveqle
utilitalile qi cheltuielile matcriale, repara{iile pe care trebuie s5 le facem la nivelul unititilor
dc invdldmAnt sunt in sarcina exclr-rsivd a n-rr"rnicipiului Roman.

Si de asemenea, ialdsi qtifi foarte bine ci ne-am asumat un proiect comun acela de
a reabilita strada Mihai Vitcazu care este un drum judelean, am gisit formula de naturi
cconomic[ prin care si municipiul lton-ran si-si asur.nc o serie de cheltuieliin ceea ce privegte
realizarca relelei de canalizare de ape pluviale. Vd acluc la cunostin{d fbptul cd aceste lucrAri
s-au finalizat, le-arn realizat, am fecut chiar si o licitalie cu clauzd suspensivi pentru
realizal'ea trotuarelor pentl'u cA dumneavoastrd ne-ati promis cd din acesti 7,50% o sumi de
bani sd vini pentru repara{ia acestor tl'otuarc urmind ca durnneavoastrd in utma licitatiei s[
venili cu covorul asfaltic.

Vreau sd vd infolmez cd mi-am exprimat gi public dezamdgirea cAnd am vizut suma
pe care ati propus-o pentru municipiul Rornan, sumi care nu aj unge nici micar pentrr.t
jumatate din tronsonul propus pentru reabilitare sd punem borduri, de aceea sd fiu si in
asentimentul domnului presedinte Cozmanciuc ci cel mai bine si cel mai inlelept ar f-r ca
acest proicct sd 1le rett'as impreund cu liderii de grup qi de cc nu si cu cdtiva plimari mai
l'eprezentativi sd putdl-n o disculie Ei sa imparlirn in funclie de nevoilc reale aceste sume de
bani, r'epet nefiind neapdrat un elemcnt de a ne raporta cu rectificarea bugetarS, pentru ca pe
acelasi principiu pot qi eu sd vd spun: pe rectificarea bugetari au venit 3milioane gi ceva la
TArgu Neam! Ei de aici mai alocali 1.000.000 lei ceea ce dacd mergcti pe principiul
similitudinii nu mi se pare tocmai colect. Mul{umesc!

Domnul Ionel Arsene - Mullumesc domnule primar, sa vedeli ci vestile bune
pentru dumneavoastrd vin chiar in qedinla de astf,zi, iar incd odatd vi spun ce-am promis eu
la Roman sa gtili ci md lin de cuvAnt gi o sd vcdcli!

Domnul Bogdan Buhupanu- imi erali dator cu un cuvAnt clomnule presedinte!
Domnul lonel Arsene- Daca sunt dator!
Domnul Dragos Chitic-^Domnule presedinte, dacd-mi penniteli'7
Domnul Ionel Arsene -L-rainte sau dupa colcgul?
Domnul Dragos Chitic- in primul rdnd,,Bund seara" si md bucur ci pot adresa

cdteva cuvinte plenului Consiliului Judelean.
Sd qtili cd nu suntern aici pe picior c1e forJ6, nu suntem aici nici din considerente

politice suntem aici primarii liberali din Ncamt pentru ci am fost mandatali dc cetdteni sd
rezolvdrr problemele din cornunitdlile noastre.

$tiu fbarle biue faptul ci Piatra Neaml este intr-o situalie cu totul deosebiti din
cauza datoriilor intr-o perioad5 in care cred ci nici unul de aici nu era in administratia
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pietreanA dar eu sigur nu eram atunci acolo domnule pregedinte dar trebuie spuse aceste
lucruri si trebuie sd g6sim solulii si rezolvdm aceste probler-ne.

A fost o preocupare constantd a mea qi gtili foarte bine cdnd a trebuit sd stabilizez
financiar prirniria in 2016 atunci cdnd veneau acele presiuni financiare.

Domnul Ionel Arsene - V-am ajutat.
Domnul Dragoq Chitic - Am multumit de ficcare datd cAnd am fost aj utat dar iatd

cd aceastd revolulie fiscal6 despre cale s-a vorbit o gregeald de fapt de modificare a Codului
Fiscal a licut ca s[ perlurbe stabilitatea financiard in toate primiriile din jude! qi nu rrurnai.
De asta existd aceastd ingrijorare pentru cd ne apropiem de final de an Ei bugetele se

epuizeazd. si pentru ci suntem foarte multe primdrii in situa{ia de a nr"r mai putea funcliona.
Vorbim de situalia in care nu mai putem pl5ti salariile stabilite tot la nivel guvernamental qi

chiar sd nu mai plf,tim facturi.
Rugdmintea mea este doar de a line cont de aceste lucruri, nu mi se pare corect si

dim exemple din anii 2008, 2009, pentru care eu pcrsonal nu am nicio vina gi nici locuitorii
din Piatra Neam! qi nu mi se pare corect sd comparirn niste sume care vin de la bugetul de
stat pe formulc matematice, pentru ca e clar cd rnunicipiile rcqedinli de jude! care au peste
20Yo din popula{ia jude{ului cu cei mai mul1i bani pentlu cd genereazi la bugetul de stat cei
mai n.rul1i bani. Haideli sa linem cont de aceste lucruri, dacd vleli un exemplu concret uitali-
va gi la cheltuiala care mi-a lbst trasatd qi anume 14.000.000 lei pe an pentru acea pafte
sociald de care vorbea gi colegul meu, domnul primar Lucian Micu. Deci 14.000.000 lei care
erau, didcau un plus municipiului Piatra Neam!,, prin modificarea fiscal5 care s-a 1icut.

Incd odald ca sd incheiern si ca sd nu linem foalte mult aceastd gedin![, rugdmintea
mea este sd gdsim l'ormula corectd prin care banii sd se in-rpartd in t'unclie de nevoile fiecdrei
comunitdli si nicidecum pe criterii politice. Mullumescl

Domnul Ionel Arsene - V[ rog!
Domnul Bogdan Buhuganu -A{i spus dumneavostrd cd acfiunea noastri a lost o

mizerie, as vrea sd vd spun ci intenlia noastri a l'ost doar de a ir-rtroduce pe ordinea de zi, iar
dumneavoastra puteali face amendamente spl'e dezbatcrc. . .

Domnul Ionel Arsene -Ceea ce spun gi eu astdzi.
Domnul Bogdan Buhuqanu - $i cu n.raioritatea pe care o avefi puteafi modifica.
Domnul Ionel Arsene -Lucrdm fix in acelasi Parlament.
Domnul Bogdan Buhu;anu -Referitor la echilibrare, in calitatc dc cconornist, oa si

nu fili intr-o eroare nu inseamn6 cchilibrare cd s-a dat rnai mult sau mai pulir-r. Echilibrare,
in loc s[ vi dea Adrian Nild niqte l.rAr1iufe cu nigte alocdri de sume de anii treculi

Domnul Ionel Arsene - Domnulc Buhuqanu, fac administra{ie, gtiu ce este

echilibrarea
Domnul Bogdan Buhuqanu - Sd o intreba{i pe doamnea Bosovici, 7,5Yo din

impozitul pe venit, asta inseamnd ci trebuie sd repartizali sumele pe principiul
contributivitdtii. Oniceni sau...

Domnul Ionel Arsene- Nu vreli sa citili legea un pic intAi? V-o dau cu drag!
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Domnul Bogdan Buhuqanu -Ba da, acum scuzati-mi
Domnul Ionel Arsene intdi legea.
Domnul Bogdan Buhuqanu -Legea, da
l)omnul Ionel Arsene -Legea prima datd si apoi venim qi spLlnem ce vrem.
Domnul Bogdan Buhusanu Dif'erenla dintre mine si dumneavoastri este cd eu le

citesc (neinteligibil) 1 :13 qi 1ac si un bilant
Domnul Ionel Arsene -Haideli sd vedem, ia spune{i-r-ni dumneavoastt'd cum se

irnpart 6stia 7 ,5o/o care este criteriul'?
Domnul Bogdan Buhuqanu -Eu vd spun cd si nu fi1i in eroare. AtAta am avut de

spus.

Domnul Ionel Arsene -Mullurnesc de grijal Eram foarle ingrijorat! I'recem la
punctul II al ordinii de zi:

II. Proiect de hotirire pentru modificarea si completarea HotirArii
Consiliului Judc(can Neam( nr. 18412019 privind predarea citre Ministerul
Dezvoltirii Regionale qi Administra(iei Publice, prin Compania Nafionali de Investitii
,,C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea condi(iilor in vedcrea executdrii
obiectivului de investi(ii ,,Reubilitare, consolidure, reparulii Ei amenajiiri interioare la
Casa lordache Cuntucuzino", strada St6njenelului, nr.27, comuna Qtefan cel Mare,,
jude{ul Ncamt.

Dornnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puscaqu - cornisia buget- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturi - lipsa cvorutn;
Dornnul Dragog-N icolae Andoni - comisia urbanism - aviz I'avorabil;
Domnul Adrian Bourceanr-r - comisia juridici - aviz favorabil.
Dor-nnul Ioncl Arsene -Vd supr-rn la vot proiectul de hotdrdre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv["?
Se abline cineva?

Cu 29 voturi "pentru" hothrArea a lost adoptata .

III. Proiect de hotirire pentru completarea Hotiririi Consiliului Judetean
Neamt nr.l86/2019 privind predarea citre Ministerul Dezvoltirii Regionale qi
Administra(iei Publice, prin Compania Na(ionali de Investi{ii ,,C.N.I.' S.A., a
amplasamentului qi asigurarea conditiilor in vederea executirii obiectivului de
investi(ii ,,Conservorea, reslaurorea ;i protectio clidirii Casa Celibidache tn vederea
valoriJicdrii patrimoniului culturol", strada Veronica Micle, nr.2, municipiul Roman,
jude{ul Neam{.

Dorrrnul lonel Arsenc - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domgul Neculai Puqcaqu - comisia bugct- aviz f-avorabil;
Domr-rul Radu Tudorel - cornisia culturi lips2r cvorum;
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Domnul Dragoq-Nicolae Andoni - comisia urbanism - aviz favot'abil;
Domnul Adriar.r Bourceanu - comisia.iuridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este ,,pentrf '?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru" hotdrArea a fost adoptatd .

,,Casa Celibidache" din Roman, aqa culn am stabilit, domnule primar, e pe drr.ur-r !

Domnul Lucian Ovidiu Micu - Si noi am aprobat prin hotdrAre de consiliu
prelungirea termenului pentru inceperea lucririlor.

IV. Proiect hoti16re pentru modificarea qi completarea Hotiririi Consiliului
Jude{ean Neam{ nr,l87 /2019 privind predarea citre Ministerul Dezvoltirii l{egionale
qi Administra(iei Publice, prin Compania Na(ionali de Investi(ii ,,C.N.I.' S.A., a
amplasamentului qi asigurarea condi(iilor in vederea executirii obiectivului de
investitii ,,Reubilitarea-consolidureu Pavilionului Oncologie din cudrul Spitalului
Judelean de Urgenlii Piulra Neaml", bulevardul Traian, nr.1-3, municipiul Piatra-
Neam{, jude{ul Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la accst proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget- aviz favorabil;
Dornnul Radu Tudorel comisia culturh lipsd cvorurn;
Doamnnl Dragoq-Nicolae Andoni comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bor"u'ceanu corn i sia j uri di c d. - aviz favorabil.
Domnul Ionel Alsene -Vi supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este ,,per-rtru"?
Cine este,,irnpotriv6"?
Se ab{inecineva?
Cu 29 voturi "pentru" hotirArea a fost adoptati.

V. Proiect de hotirAre privind repartizarea pe unit5li administrativ teritoriale
a cotei de 7,Soh din impozitul pe venito reprezentAnd Fondul la dispozi{ia Consiliului
Jude(ean Neam{ pe anul 2019.

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile sd plezinte avizele la accst proiect:
Domnul Nicolae PuEcasu comisia buget - aviz f-avorabil. Astdzi noi am avut gedinla

Autoritdlii Teritorialc dc Ordine Publicd Neam! si s-a l'ormulat ca recomandare pentru cA

facem aceastd repartizare de sume si sunt rnulte comune gi din picate cele care ar.r ni;te
problemc in unitdlilc de invildmAnt primesc ni;te sume, cu recomandalea dupd ce vor
primi aceste sume si vor rectifica bugetele s[ asigure securitatea qi paza unitalilor;oolare.
Aven.r 79 de unitAli qcolare in jude{ul Neam{ care sunt lipsite de pazd situalie existentd gi
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in unele zone ale tlrii dcci ar fl aceasti recomandare. Nu e vorba de r-nai rnult de 10- 15.000
de lei.

Domnul Adrian Bor-rrceanu comisia juridicd avtz favorabil.
Domnul lonel Arsene - Daci sunt arrcndamente?
Domnul Florin Adrian Flopsa -Da o si fac un amendament.
Dorrnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Dac[-mi dali voie inainte de

amendament!
Domnul lonel Arsene - Suntem pe proceduri! Dupd ce tcrminim!
Domnul Ciorncliu-Mugurel Cozmanciuc - E irr aceeasi idee!
Domnul Ionel Arsene-Suntem in proccdurd!
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc- Aveti voic!
Domnul Ionel Arsene Dacd aveam cum vd didearn pe regulament! De aia v-am

ldsat intre ele !

Domnul Corneliu-Mugurcl Cozmanciuc -Ascultati-mi, propunerea e aceeasi si e

valabila! Colegul meu domnr"rl Hopga o sd facb un amendament. Eu vd propun sd faceli
durnneavoastri cel rnai important amendament: retrageti de pe ordinea de zi!

Domnul Ionel Arsene -Va rog amendamentul, domnule Hopqa!
Domnul Florin Adrian Hopsa Vreau sd fac urm[toal'ea propunere avdnd in vedere

cd nu este niciun criteriu prin care s-au impirtit aceste sume, nu este nicio 1'ormul6
matematicA, vreau sI f-ac ul'mdtorul amendament: Ia sumele din anexa proiectului de hotdrdre
si scrie urrrritoarclc: vreau sd alocdm la Piatra-Neam{ si Roman 2.500.000 lei, la Tdrgu
Neam! I .500.000 lei, la Roznor, 500.000 lei, 1a Bicaz 500.000 lei si ir.r rest la toate localitdlile
din.jude! sd prin.reascf, fiecare c6te 250.000 lei limdndnd un sold la dispozilia Consiliului
Judelean dar care urmcazd sd-l imparlim intr-o altd hotdrAre de incd 1.482.000 lei. Acesta
este amendamentul.

Domnul lonel Arsene Vf, supun la vot amendamentul:
Cine este ,,pentru"?
Domnul Florin Adrian Hopsa-Amedeo nr-r votezi? Nu eqti din Piatra?
Domnul Radu 'l\rdorel- Faceti presiuni?
Domnul Florin Adrian Hopsa-Am intrebat.
Domnul Radu Tudorel- Vd rog fiumos!
Domnul Lurentiu-Cristinel Dular.r.ri -Va depAqi{i atribu{ii1e.
Domnul Ionel Arsene: Cine este ,,impotriv6"?
Sc abline cineva?
Cu 12 voturi ,,pentru" (Acatrinei Dumitru, Azoitei Ldcr[mioara, Banu Cabriela,

Buhuqanu Bogdan, Dumitrascu Dionisie,, Ciudin Mircea, Hopqa Florin-Adrian, Isciuc
Mil.raela-Elena, Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru,
Ungurianu Cristian), l6 voturi ,,impotriv[" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragos-
Nicolae, Apostoae Ilic, Baciu Vasile, BoacS Dan, Bourceanu Adrian, Clorduneanu Ecluard,
Diaconu Adriar-r, Grumezescu Florin, Nistol Olga,, Onu Bogdan, Puscasu Neculai, Radu
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Tudorel, Asaftei lon, Luca Iulian) ;i o abtinere (Dulamd Laurenliu-Cristinel), amendamentul
nu a fost aprobat.

Mai aveli amendarrente? Vd supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se ablinc cineva?
Domnul Florin Adrian Hopqa -Sunteli conqtienfi cd protestdn.r ! N-ai cum sa-1i bali

joc dc primari aqa! Cum s[-i dai 30.000 lei?
Domnul Dragoq Chitic -Suntem o bataie de joc.
Domnul Ionel Arsene- Imediat vb dau cuvAntul domnule deputat!
Cu 17 votuli ,,pentru" (Arsene lonel, Afloari Mihai, Andoni Dragos-Nicolae,

Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard, Diaconu
Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Pugcagu Neculai,, Radu Tudorel,
Asaftei Ion, Luca Iulian, Dulamd Laulenliu-Cristinel), 12 "impotriva" (Acatrinei Dumitru,,
Azoilei L[crhmioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Ciudin Mircea, Dumitragcu
Dionisie, llopqa Florin-Adrian, Isciuc Mihaela-Elena, Nechita Marius-Mihai,, Stavalache
Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Don-r, Ungurianu Cristian), hotdrArea a fost adoptatd.

Vd rog domnule deputat!
Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc Daci intrdm intr-o zon6 a normalului

fiecare at'e cate o oruoe de dus qi o si o ducem fiecare cu onoare gi cu demnitate qi colegii
rnei primari Ei noi parlamentarii qi colegii mei consilieri judeleni.

Cred cd este urAt ca vreodatd si mai aud un om ce vorbeEte de colegii mei consilieri
judeleni cA sunt imbecili sau ploqti. Daci ne respectaln, cAnd greqirn stim sA ne cerem si

ierlare. Md uit la doamna Gabriela Banu care a format oameni, fiind profesor, a fEcut
educalie multor oameni qi r-ru cred cf, poate fi inclusi in aqa o categorie! Niciodatd!

Mi uit la domnul Buhuganu care este o persoani la prirnul mandat in Consiliul
Judelean, are facultate, are mult bun simf poate Ei de asta poate ii e Si fricd atunci cdnd
vorbeqte

Dornnul Ionel Arsene-Domnule preqedinte vreli sb vA dau nigte discutii curn
vorbeqte dortnul Buhuganu la adresa preEedintelui Consiliului Jude{ean qi a colegilor mei?
Nu vref i, nu?

Dotntrul Colneliu-Mugurel Cozmanciuc Ascultali-rni o secundi: sunt de acord
cf, poate unii colegi au licut greqeli nu cred ci trebuie sd intr6m in teorii de a ne asculta,
pentru ci teorii dintr-astea cu statul paralel sunt plictisit ;i satul.

Dal eu nu vreau si vorbesc despre colegii mei cd vorbeau urat cAnd qtiu ca gi alli
colegi vorbesc urdt, apelez in zona bunei cledinle gi aE vrea totugi si vi gdndili la acest
proiect de hotdr6re cd ali gregit fa!6 c1e accqti oameni. Si v6 uitali in stdnga gi-n dreapta gi

inair-rte. lntotdeauna v-am respectat ca gi om, ca qi persoand,
Domnul Ionel Arsene- Noi doi nu.
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Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc Degi suntem adversari clar politic ;i
singurii care ne-am duc Iat.

Domnul Ionel Arsene -Dar intotdeauna cdnd vorbili cu respect, redevin un om al
dialogului.

Domnul Colneliu-Mugurel Cozmanciuc - Colegii mei n-au licut niciodatd un gest
imoral sau ilegal sau sd se duci intr-o astlel de zorrii. Au avut tdria de caracter si inteleagd.

Domnul Ionel Arsene -Au IEcut-o imoral.
Domnul Comeliu-Mugurel Cozmanciuc - N-au licut-o ! G6ndili-vi bine! Sti{i

folosind asa si stAnga gi in drcapta, de asta a{i greqit don.rnule pleqedir.rte fa![ de colegii care
reprezinti jude{ul Nearn! gi sunt primari. $i sd vi uitali la fala dumnealor pentru cA nu
rneritau acest lucru.

Domnul Ionlc Arsenc - Pot sd vi-i aduc si eu pe cei de la PSD sa vedeti cAt sunt de
supdra!i.

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc $i s6 vd gdndili bine ci dacd ve{i vrea
vreodatd un dialog 1ot cu acest partid veli lace un pact clurabil 1a nromentul respectiv.

Domnul Ionel Arsene Sf, ne respectdr-r-r!

Domnul Corneliu-Mugurel Cozmanciuc - Este un exercitiu pentru don-rnul
preqedinte Iohannis. Sd ne respectim publicul! De la mine aSa va f'1 intotdeauna! Nu stiu
dac6 este cineva care sA spunA despre mine ci am gresit, cd am fost intr-o zonf, imorald.

Domnul Ionel Arsene- $i eu vd spun ci existd via!6 gi dup[!
Domnul Corneliu-Mugurcl Cozmanciuc Si de asta v-am spus dumneavoastrd de

domnul presedir-rte Iohannis qi o sd vedeli cd impreuni cu acest partid veli face treabd.
Dor-nnul Dan Laurenliu Leoreanu - Eu mai vreau sh spun ceva qi inchei: in aceastd

seari era o sansi de reconciliere si nefbcAnd ur1 gest ali pierdut o oportunitate de a ardta cI
sunteli deschis Ei pute{i face un 1r-rcrr.r daci retrdgeali de pe ordinea de zi, mAine dimineala
semnam

Domnul Ionel Arsene- Viala este plir.rb de opoftunitali! Mai sunt! Eu vd prornit ci
mai sr.rnt opoftunititi, insi er.r, cdncl cineva vrea sf, mi inselc

Domnul Dan Lar.rrenlir,r Leoreanu Ntr cred ci puteli spllne asla.
Domnul Florin Adrian Hopga - N-o sf, stea niciodatd un liberal la poarla ta cu capul

plecat! Asta sh in{elegil Nu se loagi nimeni! Am venit, am splrs fiumos, hai sd d[m bani la
localitdti, la comune o datd, de 2,3 ori. Ce vrei si fac sd stall pe burtS? Sunt oameni din
Consiliul .ludelean care m-au vizr.rt pe aici.

Dornnul Ionel Arsene-Domnule deputat!
Domnul Corncliu-Mugurcl Cozmanciuc - A vorbit corect qi a zis intr-o zoni

decenti Ei molalE. Dacd ldsali ca inlelepciunea sd vi domine!
Domnul Ionel Arsene- Stati ca mai avem un pllnct. Dumneavoastra puteli sd

pleca!i!
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Doauna Mihaele-Elena Isciuc - Domnule presedinle, am un cadou si v[ dau nu
neapdrat de la domnii primari ci de la cetatenii jude{ului primili un cadou de pe drumurile
judelene pe care tot zicefi cd le asfaltali.

Domnul Ionel Arsene -Ldsafi-1 jos pentru ci nu primesc cadouri!
Doamna Mihaela-E,lena Isciuc- Dumneavoastrf, nu le-ati asfaltat qi va l[udali pe tot

facebook-ul cd a1i asfaltat tot judeful.

Domnul Ionel Arsene-Uite aici mi-e drag de tine! S[ qtii ci n-arn asI'altat deloc.
Doamna Isciuc, locuiti in.jude{ul Neamt?

(Se retrag din sala de sedinle parlarnentarii si primarii Parlidului National Libelal)
Doamna Mihaela-Elena Isciuc- Da
Domnul Ionel Arsene-$i n-am asfaltat deloc? Pii nu pot sA asfaltez eu intr-un an

ce n-a!i asfaltat voi in 30! Stali cd mai avem un punct si la Diverse vi spunem dcsprc asta!

VL Proiectul de hotirire pentru completarea Anexei nr.l la Hotirirea
Consiliului Jude(ean Neam{ nr. 97124.01.2019 privind aprobarea evenimentelor de
trrrism pe care Consiliul Jude(ean Neam{ le organizeazd in anul 2019

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizelc la accst proiect:
Domnul Neculai Puqcasu - comisia buget- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel comisia culturd - lipsd cvorurn;
Domnul Florin Grumezescu -comisia servicii publice- lipsd cvorum;
Domnul Dragog-Nicolae Andoni - comisia ul'banism - aviz l'avorabil;
Domnul Adlian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene -Vd supur-r la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abJinecineva?

Cu 29 voturi "pentru" hotirArea a fost adoptati.

VII. DIVERSE
La Diverse daci ave{i probleme de lidicat?
Domnul Buhuganu Bogdan-Este o chestie pur personalA. Dacd am greqit qi am avut

vreo iesire, imi cer iefiale dar sd;ti1i cd nu-s personale!
Domnul lonel Arsene -l!i arAt!

Domnul Bogdan Buhuqanu- Or'fi fost chestii care nu-s personale.
Domnul Ionel Arsene Sunt politice.
Domnul Bogdan Buhusanu- Dar sa qtifi de colegul care v-a aratat postarea a ftcut-

o intr-un fel anume.
Domnul Ionel Arsene- E treaba voastr6, nu md bag. Domnule Ungurianu, totuqi,

lasa{i-l qi pe colegul de alianlE!
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Domnul Valentin-Constantin Stavarache - Eu ce vreau sA vA spun am tot ascultat,
unele pireri sunt perfect valabile, altele le-am ascultat cu interes, ci n-am ce face si tot ar-r-r

auzit de foqtii, foqtii, dumneavoastrl vedeli ci nu-i vede nir.neni pe foEtii? Nici pe Bisescu,
nici pe nimerri? Eu n-am nicio vini.

Domnul Ionel Arsene - Asumali-vi trecutul! [-a ce vi trebuie?
Domnul Valentir-r Constantin Stavarache - inri asum. Eu n-am lucrat cu Stef'an.

Toatd lumea dd vina pe noi pe ce am flcut inainte.
Domnul Ionel Arscnc - Dumneavoastrd vi asunrafi.
Domnul Stavarache Valentin Constantin - Se tot di vina pe noi, haideli sd ne oprim

si sd lacern cera irnprcund.
Domnul loncl Arsene -Lucrhm in-rpreund fralilor, dar corect.
Domnr-rl Valentin Constantin Stavarache - Iar a doua chestie: nu mai functioneaz[,

vedeli cd aveti o majoritatc fragili. Domnii dc la ALDE nu se mai stie dacE sunt in opozilie
sau nu, jumdtate de la PMP a fugit, nu mai spnrr de dorrrnul Baciu mi-ar fi ruqine.

Domnul Ionel Arsene - Nu tlebuie s5-i fle rusine pentru cd domnul Baciu pdnd 1a o
hotdrAre definitivd gi irevocabili e colegul nostru qi vd rog s6-l tratali cu respect, pentru cd
niciodatd nu m-ati auzit pe mine de niciunul din colegii dumneavoastrd, inclusiv de domnul
primar Chitic cind a fost cu probleme, elr am fbst acela care a ieqit public qi am spus sd nu
aud pe niciunul din PSD cA spune ceva de om pand la o decizie definitivd qi irevocabili
domnul primar Chitic esle nevinor at.

Domnul Bogdan Onu -Si n-a spus nimcni nimic.
Domnul Ionel Arsene - N-a spus nimeni ninric.
Domnul Valentin-Constantin Stavarache- Ba da, ati spus dumeavoastra.
Domnul Ionel Arsene - Daca imi aduceli mAine inregistrarea eu demisioncz m0ine.
Domnul Valcntin-Constantin Stavarachc CAnd v-am cerut den-risia.
Domnul Ionel Arsene-Am spus ci este in aceeaqi situalie si noi n-arn cerut nicio

demisie domnului Chitic.
Domnul Ion Asaftei - Dragi colegi,, avem aici o situalie pulin mai delicatd in ideea

cd al nostru coleg domnul Stavarache a fEcut o afinr-ralie pentru ce nu gtie pe unde se afli
ALDE, se afld bine merci lrnde il vede!i,, e o situalie in care eu am stat 3 ani gi junidtate intr-
o guvernare si intr-o coalilie, nu incerc sd-l dau ;i iertali-n-rd, mi refer doar 1a mine sd nu se

inleleagd cd md refer la intregul grup qi la toli colegii de aici, n-am dat cu copita in donild
dupd 3 ani gijurndtate de munci impreund, cu cei cu care am realizat atdtea in judelul Neam!.

Mie imi pare fbafie rdu pentru c5 m-a!i mai acuzat intr-o postare, ceva de genul
alianli toxic5, in sfdrEit, aveti grijd la limbaj. Eu sunt un om tAcut dar si nu incep sf, vorbesc
despre ceea ce aud de la a It ii.

Am v[zut un gest foafte interesant de la doamna Isciuc pe care o respect gi gtie cd
o respect, un gest care nu se f'ace, colegial vorbind, de aici izul politic, de ciudd de patimi
pecdtoase politicS, sd vind cu pungula asta de pietlicele gi sd o aEeze aici la prezidiu. Cdnd
domnul Ludovic Orban, prcqcdintclc dumncavoastrd a iegit asa in piala publicd cu acea
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vendetA nenorocitd ,,Pune!i mina pe bAte, dali in PSD-iqti, dali in tofi aqtia", gtili la ce m-a
dus mintea atunci? La prima qedin!6 de Consiliu Judelear.r cdnd v-a!i prezentat in sald si fl
dat comandi de 14 bAte qi si ne gasili agezali la fiecare in dreptul dnmneavoastrd s[ vi 1l

aqteptat, sd vedem cum reaclionali fa!5 de noi.
Domnul Florin Adrian IIopqa -Nu e bund asa o abordare.
Don.rnul Ion Asaftei Sa gtili cd ALDE, rdmAne aldturi de cei care respectd regulile

qi premise fundamentale alc on-rului, eu la aceasti orb nu voi fi sub nicio formd cu votul
impotriva cetilenilor j udelului Neam! aga cur.r.r ali licut-o dur.nneavoastrd la 3 qedinle
consecutive.

Mai este o chestiune: dal de unde vi doare aqa de mult despre populalia
rnunicipiului Piatra Nearn! cdnd numai eu qtiu cum m-am rugat mai prin toamnA spre iarnd
sd venili sa votali cele I 10 miliarde care erau date municipiului Piatra Neam{? Nu erali tot
dumneavoastrd?

Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule Asaftei vreau sE nu intrati in chestii
teh-nice pentru cd nu le stdpAnili.

Domnul Ion Asaftei De ce ati lipsit atunci ta qedinld?
Domnul Florin Adrian I{opga - Nu intrali pe chestii tehnice, daci vreli luim qi ne

uitdm pe I lotArerile Consiliului Judelean.
Domnul Ion Asaftei - Dacd nu avern opozilie, pentru cd dumncavoastrd sunteli cei

care delineli apanajul suslinerii celor care slrnt cu forla in sald, n-o sd fim niciodatd aldturi
de asemenea demers. Eu merg cu cine face bine Rorndniei gi in ce mh privegte cu cine f'ace
bine judelului Nearn! qi asta o qtie gi BucureEtiul, sd ne inlelegem.

Domnul Ionel Arsene - Mai vrea qi domnul Ungurianu pentru cd este nevorbit.
Domnul Cristian Ungurianu - Era vorba de ur-r drept la replica per-rtru

dumneavoastrd dar incep cun drept la replici adresat domnului Stavarache qi vreau sd

amintesc faptul cd Bisescu este foarle iubit. in Europa a iniliat un amendament
Donrnul Ionel Arsene - Haideli si ne oprim aici, facem adrninistralie, nu altceva.
Domnul Cristian Ungurianu - Este in interesul tuturor. La Strasbourg, Traian

Bdsescu a iniliat un amendament prin care este condamnat Pactul Ribbentrop-Molotov qi in
felul acesta in Parlamentul European...

Domnul Ionel Arsene - Comar.rdali-vi articol in ziar, pla1i1i qi faceli politici, aici
faccm administralie. Dacf, mai sunt si alte intervcntii?

Domnul Cristian Ungurianu - Domnule preqedinte in acest Consiliu Judelean
existi reprezentat de 4 paftide. PMP-ul qi ALDE nll au grup politic pentru ch regulamentul
nu permite infiintarea unui grup politic. Dar eu astAzi reprezint Partidul Miscarea Populard.
N-are cine sd md apere, n-avem deputali, era c6t pe ce s[ fie Amedeo dar a trecut La PSD.
Aga c[ vd rog sd ne invitali gi pe noi la discu{iile pe buget.

Domnul lonel Arsene -Sigur, cum sd nu vd invit. VA rog domnule Bourceanu!
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Dornnul Adrian Bourceanu Eu, din respect pentru audienld si pentru colegi, voi
fi scurt ca de obicei. Colegii care md qtiu cunosc faptul cd sunt scufi si la obiect, mai ales in
mandatul trecut, mai pulin in acest mandat unde am stat qi am observat.

Stimali colegi, o chestiune ridicati de don.rnul Pugcaqu. Astdzi am avut qedinld de
ATOP qi mi s-a spus cd sunt 78 de unitAli scolare, 79 minus una in care era activitate 0, 78
de unitali scolare care n-au sisteme de supraveghele si nicio formi de pazd umani sau
electronica; ar rdrnAne o solulie sd ne gindim atunci cdnd facem alociri pe viitor sau chiar
din alocdrile acestea ca dornnii prinrari cate sunt ordonatori principali de credite si pentru
qcoli sd aibd grijd de cele 78 de unitAli Ecolare.

A doua problcmi gi cu asta inchei: este dreptul oricirui reprezentant al unui UAT
si vini s[-qi solicite drepturile de la Consiliul Jude{ean daca acesta considerir ca i-au fbst
vAtAmate dar niciodatd nLr rr-am simlit mai folosit ca astAzi pe post de mobilier si am deja
vreo 7 ani de Consiliu Judelean,, arn fbst rnobilier pentru a-Ei face unii colegijocurile politice
pentru cb ei nu votau ca qi consilieri la masa asta din punctul 1or de vedere qi n-a fbst in
opozilie cu PSD-ul Ei am avut si noi puncte de vedere gi politice gi administrative, dar cu
asemenea batjocur[ la adresa mea ca individ, nu vd supdrali, poate dumneavoastri nu vi
simlili jigni{i dar eu unul m-am simlit pentru cd am stat aici pe scaun sd ascult niqte chestiuni
care aveau tangen!6 un slert cu interesul judelului, restul era politic tot.

$i n-rai e o chestiune: inleleg prezenta primarilor dar prezenfa deputalilor qi a
senatorilor in condiliile in care m-aq fi dus eu in Parlamerrtul RomAniei qi aq fi lEcut asa ceva
eram ridicat demult de jandarmi. $i mai dau o singurd replicd domnului senator Japu dacd
nu md inEel, nici eu nu md simt l'eprezentat de dAnsul. Sd md scuze, dar a spus cd noi nu
reprezentim judelul! Dar eu nu mf, simt reprezerrtat de dAnsul deqi cu toate astea a trebuit si
stau pe scaunul acesta gi si ascult gi lucruri, repet, nu toate au lost nelalocul lor, dar pdnd la
ulmi avem qi fan-rilie qi mai cu seamd vrem sa firn gi noi considerali, ce sunter-n aici mobilier'
pentru cadrul politic? Vf, mullumescl

Domnul Ionel Arsene-Mullumesc !

Don-rnul Florin Adrian Hopsa - Vreau si eu cdt de scurt o sA pot, vreau s5-i spun gi

eu colegului nostru Adrian Boulceanu urmitorul lucru: stimatii parlamentari sunt demnitari
qi au dreptul qi plin Codul Administrativ sd participe la gedinle qi existi obligalia de a le da
cuvAntul. Dumnealui s-a simlit lezat, iar ei reprezinld ceti{eniij udefului Neam! gi e gi normal

Domnul Ionel Arsene- Ce spuneli dumneavoastrd cA s-ar fl intdmplat dacd eu
chemarn 50 qi ceva de primari Ei 9 parlamentari de Neam!. Ce ieqea aici?

Domnul Florin Adrian Hopqa -Puteam s6-i separf,m qi s[ le facem o intdlnire gi e
nonnal sd vind s[-gi spuni punctul de vedere, deoarece comunele conduse de prirnari liberali
in marea lor partc au primit 50.000 lei.

Domnul Ionel Arsene - Puteau sd-si exprirne public, dal mi rog e altd poveste,
legea le permite tuturor.

Domnul Flolin Adrian Hopqa -Nu e vorba de respectul fa{d de o anumitd persoani,
e respectul fafi de o institulie,, care e Parlamentul Ronrdniei, e;ti parlamentar.
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Domnul Onu Bogdan - Da, dar puteau sd o facd in presd.
Domnul Florin Adrian Hopga- Mai mult decAt atAt, spune ir.r Codul Administrativ:

ei pot participa si nici nu vreau si-i j ignim.
Don-rnul Ionel Arsene - Domnule Hopga vi se pare cd nu i-arn respectat?
Domnul Adlian Bourceanu - Haideti cI nici nu s-a fbrtat nota.It
Dornmrl Iofrel Arsene Bun, dacd nu mia existd subiecte, inchid sedinla, a fost

I

SECRETARUL GENERAL JU DETULUI,

Bogdan BOSOVICI
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